
 

 

 

ПРОТОКОЛ №8 

 На 28 март 2024г (четвъртък) от 13 00 часа в Ритуалната зала на 

Община Дряново се проведе заседание на Общински съвет – Дряново, свикано 

от Председателя на Общинския съвет на основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация (Покана с 

изх.№08-00-11/22.03.2024г). 

Присъстваха:  

1. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

Общинските съветници: 

2. Александър Кръстинов Македонски 

3. Антоанета Александрова Ставрева 

4. Владимир Петков Ванев 

5. Иван Ненов Марев 

6. Любомир Цветанов Йорданов 

7. Михаил Константинов Ганчев 

8. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

9. Николай Иванов Минчев 

10. Пламен Николаев Обрешков 

11. Преслава Димитрова Йонкова 

12. Светослав Димитров Минчев 

13. Тихомир Димитров Трифонов 

Няма отсъстващи общински съветници от заседанието. 

Присъстваха още: 

 Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново 

 Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Кметове на кметства и кметски наместници, служители на ОбА-Дряново, 

докладчици по материалите от дневния ред 

 адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново 

 Граждани 

Тодор Георгиев – Минути след 13 часа, на основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 

т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация откривам 

официално осмото редовно заседание на Общински съвет – Дряново днес, на 

28 март 2024г. 

Уважаеми г-н Ангелов, г-жо Джеджева, г-н Йорданов! Уважаеми колеги 

общински съветници, общинска администрация! Уважаеми гости и наши 

съграждани! Адв. Евгени Попов, благодаря Ви, че отново сте с нас! 

Пред вас е раздаден дневният ред, който е със 17 точки общо и има още една 

точка, която влезе в началото на седмицата, по предложение на кмета на 

Дряново Трифон Панчев. За информация – д-р Владимир Ванев, председателя 

на Комисия „Здравеопазване“ всеки момент ще дойде, поднася извинение за 

закъснението, каза че има ангажимент в Окръжната болница, но идва на 

заседание. И като…ето това предложение на Трифон Панчев, също желае да 

бъде включено в дневния ред: „Увеличение на числеността на персонала в 

местна дейност - Домашен социален патронаж в Дряново“ (Предложение с 

вх.№26-00-16/25.03.2024г относно Увеличение на числеността на персонала в 

местна дейност - Домашен социален патронаж при КСУВХ - гр. Дряново). Така 

че това е предложението, повече информация могат да ви дадат колегите. 
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Ако нямате някакви въпроси по дневния ред, моето първо предложение, имаме 

нужния кворум от 12 човека на този етап, които са ЗА включване на тази точка 

в дневния ред, моля да гласуват: „За“ – дванадесет. „Против“ – няма. 

„Въздържал се“ – няма. 

И анблок по дневния ред – общо 17, с тази - 18-та точка да бъде в дневния 

ред, които са съгласни с така направеното предложение, моля да гласуват: „За“ 

– дванадесет. „Против“ – няма. „Въздържал се“ – няма. Благодаря ви, колеги! 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Изказвания, питания, становища и предложения на общински съветници и 

граждани. 

2. Определяне на представител на Община Дряново в състава на Колективния 

върховен орган (Общо събрание) на Местна инициативна група „Дряново - 

Трявна - в сърцето на Балкана“ на територията на общините Дряново и Трявна 

(вх.№62-00-38/19.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“. 

3. Приемане на „Годишен доклад за наблюдение на изпълнението на Плана за 

интегрирано развитие на община Дряново (2021-2027г) за 2023г“ (вх.№07-00-

26/13.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“. 

4. Приемане на „Общинска програма за закрила на детето за периода 

01.01.2024г - 31.12.2024г“ (вх.№07-00-25/13.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“. 

5. Удължаване на срока за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена от Община Дряново на Сдружение МИГ „Дряново - Трявна - в 

сърцето на Балкана“ (вх.№62-00-37/18.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „УТСГВСЕ“. 

6. Включване на обект в разчета за капиталовите разходи финансирани със 

собствени средства за 2024 год. (вх.№07-00-28/18.03.2024г) /Закупуване на 

климатик за сградата на кметство с. Ганчовец/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

7. Промени на разчети във функция „Здравеопазване“ от бюджета на Община 

Дряново за 2024 год. (вх.№07-00-31/19.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ЗСДЖН“. 

8. Добив на стояща дървесина на корен от гражданите на Община Дряново, за 

задоволяване нуждите им за отоплителния сезон, от гора Общинска 

собственост (вх.№07-01-201/06.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ОбАОбРС“; ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

 



Протокол №8 на Общински съвет – Дряново от 28.03.2024г. 

Стр. 3 от 44 

 

 

 

 

9. Промяна в избора на лице, за осъществяване управлението, стопанисването, 

ползването, защитата и опазването на горските територии, собственост на 

Община Дряново (вх.№07-00-32/19.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

10. Определяне на пазарна цена на имот - частна общинска собственост, 

представляващ УПИ VII-325 от кв.58 по плана на с. Гостилица, общ. Дряново 

(вх.№22-00-71/20.03.2024г) /Във вр. с Решение №68 от 31.01.2024г и 

заявление от Константин Златев/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

11. Одобряване на Общи правила за отдаване под наем на паркоместа в 

централната градска част на град Дряново, допълване и одобряване на схема 

на паркингите в град Дряново и даване на съгласие за провеждане на 

процедура по отдаване под наем на паркоместа (вх.№43-00-1/19.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“. 

12. Определяне броя на таксиметровите автомобили, работещи на територията 

на Община Дряново, утвърждаване на ред и условия за разпределението на 

общия брой автомобили между превозвачите, определяне на минимална и 

максимална цена за километър пробег и определяне броя и местонахождението 

на таксиметровите стоянки на територията на общината (вх.№07-00-

33/20.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

13. Отчет за изпълнение на Програма за опазване на околната среда на 

Община Дряново 2021 - 2028 год. за 2023г (вх.№07-00-30/18.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“. 

14. Годишен отчет за изпълнените от Община Дряново дейности за управление 

на отпадъците на територията на община Дряново за 2023 г (вх.№07-00-

29/18.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“. 

15. Предложение от Временната комисия по чл.68 ал.1 от ЗСВ относно 

попълване на списъка с предложения за съдебни заседатели за Районен съд – 

Дряново (вх.№08-01-6-1/21.03.2024г) 

Докл.: Надежда Киселкова-Юмерова – председател на Временната комисия. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“. 

16. Даване на съгласие за предоставяне чрез дарение на движима вещ - частна 

общинска собственост (вх.№07-01-219/21.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“. 

17. Изменение на Правилник за организацията и дейността на Общинско 

предприятие „Чисто Дряново“ (вх.№47-00-13/21.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“. 
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18. Увеличение на числеността на персонала в местна дейност - Домашен 

социален патронаж при КСУВХ - гр. Дряново (вх.№26-00-16/25.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Тодор Георгиев – Откривам 8-мото редовно заседание на Общински съвет – 

Дряново. Добър ден на всички, които ни гледат на живо на официалната 

страница на Община Дряново! Наши съграждани, които са заинтересовани как 

ще протече сесията. Откривам заседанията. Първа точка - изказвания, питания, 

становища и предложения на общински съветници и граждани. Имате думата. 

Заповядайте! 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

Тодор Георгиев – Ако ми позволите! Във връзка с благотворителния базар и 

благотворителния концерт, няколко пъти направихме две-три оперативки, тъй 

като Общината подпомага, в Инициативният комитет, мероприятието. 

Благодаря на г-н Николай Минчев, на Джеджева, на Николай Карагьозов, на г-

н Ангелов, Кмета и всички, които са свързани с това събитие! Трябва ни още 

малко човешки ресурс за събота, където след заседанието, ако желаете да 

останем 3-4 минути да коментираме с г-жа Джеджева, за да оформим…, и на 

Пламен Обрешков благодаря, ще има доста неща за уточняваме, но не е тука 

мястото, просто ви споделям, понеже пропуснах преди заседанието да го 

направя. Просто след заседанието да останем за 3-4-5 минутки да дообсъдим 

някои неща, които имаме нужда от човешки ресурс за събота. И както и на г-жа 

Ставрева, на всички читалища, които са подали мероприятия, на футболните 

клубове, въобще малко така нещо организационно, това е моят призив към вас 

по тази точка, която ще я коментираме след заседанието. 

Колеги? Г-н Ганчев. 

Михаил Ганчев – Освен Наредба №1 – за вътрешния ред, където е, и нали 

знаем, че може да подаваме сигнали на 112, на полицията, но просто има 

няколко наредби в общината ни, и моят въпрос е такъв. Към кого, при засичане 

на такива нарушения, които са в разрез на тази наредба и нарушаване на 

правилата на наредбата, на кой телефон може да сигнализираме извън работно 

време, след 5 часа, и в събота и неделя? Коментирахме ги нещата, донякъде, с 

колегата, който държи охраната на Общината, но не ми е ясен механизма. И 

въпросът ми е само – към кого може да се обърнем, да сигнализираме? В 

предни мандати няколко пъти съм подавал сигнали, имаше засечени сериозни 

нарушители и то от други общини, които идваха и изхвърляха тука цели 

цистерни в нашите гори. Не знам дали си спомняте от Администрацията, нали, 

говоря във времето назад. А сега също има брожения и просто искам да 

подавам сигнали, но не да са във въздуха, а просто да бъдат регламентирани и 

да се вземе отношение по тоя въпрос. 

Тодор Георгиев – Г-н Ангелов. 

Ангел Ангелов – Добър ден! Органите на полицията са оторизирани по всички 

членове на наредбата да съставят актове и да установяват нарушителите, така 

че няма проблем в извън работно време – на дежурния в полицията или на 112, 

те директно се прехвърлят. Реално те имат всички правомощия да наказват 

нарушителите. 

Михаил Ганчев – Не само по Наредба 1. Говоря и за другите наредби. 

Ангел Ангелов – Да. 
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Михаил Ганчев – Добре. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Други въпроси? За информация, в моя телефонен указател, 

освен 112 – който е по-бавна процедурата, 0676 7-23-51 - помня го от дете, 

тоя телефон е на дежурния на полицията в РПУ- Дряново. Благодаря! 

Г-н Минчев. 

Николай Минчев – Само да допълня. Може да бъде оставен и телефона на 

дежурния патрул, който също мисля, че ще бъде в помощ на гражданите да 

подават такъв сигнал. Могат да отреагират и съответно, ако заловят някой 

нарушител, да се обадят на полицията. Мисълта ми е, че ако директно се 

звънне на автопатрула, няма да се губи време. 

Ангел Ангелов – Аз не съм много запознат в момента как действат 

автопатрулите, но по принцип – за да отреагират на сигнали, трябва да им 

изпратят т.е. дежурният трябва да им разпореди да се преместят от точка А до 

точка Б. Това беше, нали, преди години, сега не знам, не съм наясно, но...по-

чистият вариант е директно на дежурния. 

Николай Минчев – Просто предлагам. За едно улеснение. Ако някой звънне в 

дежурното, да му се даде телефона на патрула, за да се съкрати процедурата 

на 112. 

/разговори в залата/ 

Тодор Георгиев – Добър ден на д-р Ванев! Добре дошли! 

Други въпроси? Апостол Матев. Заповядайте! 

Апостол Матев /не говори на микрофон/ – Г-н Георгиев, преди малко явно се 

досетихте какъв въпрос ще ви задам, .................. , но все пак - когато става 

въпрос за вода, на предната сесия – който се досеща, се досеща, няма да 

повтарям – неглижирате този въпрос. Два пъти се договорихме с Вас да 

дойдете там, последно за липсата на вода …………… И още едни руини – в 

Радовци, на 4-тото килийно училище в България. Добре, че има в мащаб 

направено в Етъра. В момента много трудно можете да го забележите 

отвсякъде, откъдето и да застанете. Така че много Ви моля, ако Вие наистина 

сте толкова много зает, делегирайте съветник или група съветници да се 

запознаят на място с този проблем, да Ви информират, да го покажат тука. 

Това не е въпрос, с който може да се забавлявате, както каза г-н Панчев, че се 

забавлява с моите въпроси. 

И другият въпрос е за стълбището – въпросното стълбище към църквата срещу 

банката на центъра на Дряново /храм „Свети Никола/. Докъде стигна 

решаването на този въпрос? Към кого да се обърна? Ако обичате отговорете 

коректно, тъй като нямам право на дуплика, и недейте да злоупотребявате с 

цивилизования диалог. 

Любомир Йорданов – Относно стълбищата – има процедура, но е много 

тежка. Надяваме се, ако успеем – да се осъществи процедурата и да бъдат 

свободни. 

Апостол Матев – Кога? 

Любомир Йорданов – Никой не може да каже, комисията е в София. Но 

работи се по този въпрос. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Йорданов! 

Добър ден и на Детелина Кьосава, кметът на Царева ливада! Добре дошли, г-

жо Кьосава! 

Детелина Кьосава – Благодаря! 
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Тодор Георгиев – Други въпроси, колеги? Не виждам такива. Затваряме 1-ва 

точка. 

В най-скоро време, Апостол Матев, от понеделник това ще ми бъде първата 

задача, ще поканя колеги, и от Общински администрация, за да можем да 

огледаме и да поставим въпросите, които не веднъж сте ги поставяли и ние 

много добре ги знаем, но както винаги - няма достатъчно средства за по-

малките населени места. Ще отидем заедно и ще видим какво може да се 

направи по целия казус. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Определяне на представител на Община Дряново в състава на 

Колективния върховен орган (Общо събрание) на Местна инициативна 

група „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“ на територията на 

общините Дряново и Трявна (вх.№62-00-38/19.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Михайлова ще докладва. 

Мая Михайлова, директор на дирекция ИХП – Уважаеми общински съветници, 

настоящото предложение е продиктувано от това, че в Община Дряново е 

входирано писмо от настоящия представител в Колективния върховен орган в 

Общото събрание на Местна инициативна група „Дряново – Трявна – в сърцето 

на Балкана“ г-н Галин Герганов, като съгласно законовата уредба Общинският 

съвет е органа, който трябва да избере представител в Общото събрание 

Местната инициативна група. 

И във връзка с гореизложеното нашето предложени е като 1-ва точка – 

Общинският съвет да освободи като представител г-н Галин Николаев 

Герганов. И 2-ро – избира за представител на Община Дряново в състава на 

Колективния върховен орган (Общо събрание) на Местна инициативна група г-

н Трифон Руенов Панчев - кмет на Община Дряново. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Моля г-н 

Александър Македонски да докладва от името на всички постоянни комисии. 

Александър Македонски /Становище на ПК „ФИПКОП”, ПК „УТСГВСЕ”, ПК 

„ОбАОбРС“, ПК „ОКБИД“, ПК „МДСТ” и ПК „ЗСДЖН”/ - Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Македонски! Имате ли въпроси? /няма/ 

Преминаваме в режим на гласуване по 2-ра точка от дневния ред. Седем гласа, 

поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 
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11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №101 

На основание чл.21 ал.1 т.15 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.12 ал.1 т.1 от Наредба №22 от 

14.12.2015г за прилагане на подмярка 19.2 „Прилагане на операции в рамките 

на стратегии за Водено от общностите местно развитие“ на мярка 19 „Водено от 

общностите местно развитие“ от Програмата за развитие на селските райони за 

периода 2014-2020г, Общински съвет - Дряново: 

1. Освобождава като представител на Община Дряново в състава на 

Колективния върховен орган (Общо събрание) на Местна инициативна група 

„Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“ Галин Николаев Герганов. 

2. Избира за представител на Община Дряново в състава на Колективния 

върховен орган (Общо събрание) на Местна инициативна група „Дряново - 

Трявна - в сърцето на Балкана“ Трифон Руенов Панчев - кмет на Община 

Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Приемане на „Годишен доклад за наблюдение на изпълнението на 

Плана за интегрирано развитие на община Дряново (2021-2027г) за 

2023г“ (вх.№07-00-26/13.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Михайлова отново ще докладва. 

Мая Михайлова, директор на дирекция ИХП/ - Уважаеми общински съветници, 
Годишният доклад за наблюдение на изпълнението на Плана за интегрирано 

развитие на община Дряново за 2023г е изготвен съгласно Закона за 

регионалното развитие и е представен на вашето внимание съгласно 

изискванията на закона и правилника за неговото прилагане по отделни точки, 

цели и приоритети. 

Във връзка с гореизложеното ви предлагаме проект за решение, с което на 

основание чл.21 ал.1 т.12 от ЗМСМА, във връзка с чл.24 ал.4 от Закона за 

регионалното развитие, Общински съвет - Дряново одобрява Годишен доклад 

за наблюдение на изпълнението на Плана за интегрирано развитие на община 

Дряново за 2023г. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Михайлова! От името на всички 

постоянни комисии, моля да докладва г-н Александър Македонски – 

председател на ФИПКОП. 

Александър Македонски /Становище на ПК „ФИПКОП”, ПК „УТСГВСЕ”, ПК 

„ОбАОбРС“, ПК „ОКБИД“, ПК „МДСТ” и ПК „ЗСДЖН”/ - Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси? Не виждам такива. Преминаваме 

в режим на гласуване по 3-та точка, обикновено мнозинство. Които са съгласни 
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с така направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – 

няма. Въздържали се – няма. Благодаря! Приема се предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №102 

На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.24 ал.4 от Закона за регионалното 

развитие, Общински съвет - Дряново одобрява „Годишен доклад за наблюдение 

на изпълнението на Плана за интегрирано развитие на община Дряново (2021-

2027г) за 2023 г“. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Приемане на „Общинска програма за закрила на детето за периода 

01.01.2024г - 31.12.2024г“ (вх.№07-00-25/13.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Михайлова отново ще докладва. 

Мая Михайлова, директор на дирекция ИХП – Уважаеми общински съветници, 

Програмата за закрила на детето се приема ежегодно в срок до края на месец 

март като тя се разработва от комисия сформирана съгласно Закона за закрила 

на детето, в която участват представители както на Община Дряново, така и на 

нашите доставчици на социални услуги имащи отношение към работата с деца 

и техните семейства. Към програмата, която е представена на вашето 

внимание, е представен и отчет за изпълнените дейности през 2023г. Съгласно 

Закона за закрила на детето и правилника за неговото прилагане е необходимо 

Общинският съвет да приеме Програмата, която е внесена по предложение на 

Дирекция „Социално подпомагане“. 

Във връзка с гореизложеното предлагаме на Общински съвет – Дряново да 

вземе следното решение: „На основание чл.21 ал.1 т.12 от ЗМСМА и във връзка 

с чл.3 ал.1 от Правилника за прилагане на Закона за закрила на детето, 

Общински съвет - Дряново приема „Общинска програма за закрила на детето за 

периода 1 януари 2024г – 31 декември 2024г“. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становище на Постоянна комисия 

„Здравеопазване“, моля д-р Владимир Ванев да докладва. 

д-р Владимир Ванев – Благодаря, г-н Георгиев! Постоянната комисия по 

здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване приема така 

направеното предложение. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси по темата в 4-та 

точка? Не виждам такива и не чувам. Обикновено мнозинство. Влизаме в режим 

на гласуване. Които съгласни, моля да гласуват. За – тринадесет. Против – 

няма. Въздържал се – няма. Приема се. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №103 

На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.3 ал.1 от Правилника за прилагане 

на Закона за закрила на детето, Общински съвет - Дряново приема „Общинска 

програма за закрила на детето за периода 01.01.2024г - 31.12.2024г“. 
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ПО ТОЧКА ПЕТА 

Удължаване на срока за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена от Община Дряново на Сдружение МИГ „Дряново - Трявна 

- в сърцето на Балкана“ (вх.№62-00-37/18.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва г-н Димитров. 

Красимир Димитров, директор на дирекция МДТБФ – Уважаеми общински 

съветници, в Общински администрация – Дряново има постъпило писмо от 

Сдружение МИГ „Дряново – Трявна – в сърцето на Балкана“ с молба да бъде 

удължен крайният срок за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена на Сдружението с решение на Общински съвет – Дряново през 

2023 г, като новият краен срок за Сдружението е 31 декември 2024г. Според 

сключеното споразумение през 2023г, крайният срок е бил 31 декември 2023г.  

Във връзка с гореизложеното предлагаме на Общински съвет – Дряново да 

вземе следното решение: „На основание чл.21 ал.1 т.10 и т.24 и чл.27 ал.4 и 

ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет – Дряново дава съгласие да бъде удължен срока за връщане 

на временна финансова помощ, отпусната със Споразумение, сключено между 

Община Дряново и Сдружение МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“ 

до 31.12.2024г. Точка 2. Възлага на Кмета на Община Дряново да подпише 

анекс към сключеното Споразумение от 2023г.“ Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Димитров! Становище на постоянните 

комисии, моля отново г-н Александър Македонски да докладва. 

Александър Македонски /Становище на ПК „Финансово-икономическа 

политика и контрол на обществените поръчки”, ПК „Общинска администрация, 

обществен ред и сигурност“ и ПК „Устройство на територията, селско, горско, 

водно стопанство и екология”/ - Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси? Не виждам такива. Преминаваме 

в режим на гласуване – 7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 
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ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №104 

На основание чл.21 ал.1 т.10 и т.24 и чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общински съвет - 

Дряново: 

1. Дава съгласие да бъде удължен срока за връщане на временна 

финансова помощ, отпусната със Споразумение за предоставяне на безлихвен 

заем №193/13.06.2023г, сключено между Община Дряново и Сдружение МИГ 

„Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“ до 31.12.2024г. 

2. Възлага на Кмета на Община Дряново да подпише анекс към 

Споразумение за предоставяне на безлихвен заем №193/13.06.2023г със 

Сдружение МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана“, с което да се 

промени крайният срок за връщане на временната финансова помощ. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА 

Включване на обект в разчета за капиталовите разходи финансирани 

със собствени средства за 2024 год. (вх.№07-00-28/18.03.2024г) 

/Закупуване на климатик за сградата на кметство с. Ганчовец/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва Красимир Димитров. 

Красимир Димитров, директор на дирекция МДТБФ – Уважаеми общински 

съветници, в Общински администрация – Дряново има постъпило предложение 

от кмета на кметство Ганчовец г-н Тодор Маринов за закупуване на климатик. 

Същият ще бъде монтиран и използва в сградата на Кметство село Ганчовец, 

като средствата необходими за неговото закупуване ще бъдат осигурени от 

собствени приходи на Община Дряново. 

На основание гореизложеното предлагаме Общински съвет – Дряново да вземе 

следното решение на основание чл.21 ал.1 т.6 от ЗМСМА и във връзка с чл.124 

ал.1 и ал.2 от Закона за публичните финанси, да бъде включен в капиталовата 

програма финансирана със собствени средства на Община Дряново за 2024г на 

климатик Gree на обща стойност 2000 лв с ДДС. Точка 2-ра - гореспоменатият 

обект да бъде отразен в бюджета на Общински администрация, Община 

Дряново в дейност §5203 „Придобиване на друго оборудване, машини и 

съоръжения“ и съответно да бъде намален §1020 „Разходи за външни услуги“. 

Точка 3-та - задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на вземане на решение от Общински съвет – 

Дряново. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Димитров! Моля отново г-н Александър 

Македонски да докладва от името на всички постоянните комисии към които 

беше насочен материала. 

Александър Македонски /Становище на ПК „Финансово-икономическа 

политика и контрол на обществените поръчки“, ПК „Устройство на територията, 

селско, горско, водно стопанство и екология“ и ПК „Общинска администрация, 

обществен ред и сигурност“/ - Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 
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Тодор Георгиев – Имате ли въпроси, колеги в 6-та точка? /няма/ 

Преминаваме в режим на гласуване – 7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №105 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.1 и ал.2 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет – Дряново дава съгласие за включване в 

капиталовата програма финансирана със собствени средства за 2024г на 

климатик Gree на обща стойност 2000 лв с ДДС. 

2. Гореспоменатият обект да бъде отразен в бюджета на Община 

Дряново в дейност 2122 „Общинска администрация“, §5203 „Придобиване на 

друго оборудване, машини и съоръжения“ и се намали §1020 „Разходи за 

външни услуги“. 

3. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА 

Промени на разчети във функция „Здравеопазване“ от бюджета на 

Община Дряново за 2024 год. (вх.№07-00-31/19.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димитров ще докладва. 

Красимир Димитров, директор на дирекция МДТБФ – Уважаеми общински 

съветници, след направен анализ на настъпилите промени в дейностите във 

функция „Здравеопазване“ в Община Дряново, засягащи медицинския персонал 

работещ в Средно училище „Максим Райкович“ и Детска градина „Детелина“, се 

налага разместване на разчетите предвидени за финансирани на тая услуга на 

здравните кабинети в детски градини и училища. Съответно до настоящия 

момент трудовите договори на медицинските сестри на двете учебни заведения 
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се сключват от кмета на община Дряново, а изплащането на възнаграждението 

по трудово-правното отношение се извършваше от двете учебни заведения. 

Съответно от 1 януари 2024г тази дейност е прехвърлена изцяло на Общински 

администрация – Дряново. 

На основание гореизложеното предлага на Общински съвет – Дряново да вземе 

следното решение на основание чл.21 ал1 т.6 от ЗМСМА и във връзка с чл.124 

ал.1 и aл.2 от Закона за публичните финанси извършва следните промени: 

Намалява се бюджета на СУ „М. Райкович“ в дейност 1437 „Здравен кабинет в 

детски градини и училища“ със сумата 24898 лв, а се увеличава се бюджета на 

Общинска администрация Дряново в дейност 1437 „Здравен кабинет в детски 

градини и училища“ със сумата 24898 лв. Точка 2 - задължава кмета на 

Община Дряново да извърши необходимите промени, считано от датата на 

взимане на решение от Общински съвет – Дряново. 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Димитров! Становища на постоянните 

комисии ФИПКОП и „Здравеопазване“. Моля Александър Македонски да 

докладва. 

Александър Македонски /Становище на ПК „Финансово-икономическа 

политика и контрол на обществените поръчки“ и ПК „Здравеопазване, социални 

дейности и жилищно настаняване“/ - Благодаря, г-н Георгиев! И двете 

постоянни комисии приемат предложението. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси по 7-ма точка? 

Виждам, че няма. Въпросите ги изчистихме в заседанията на постоянните 

комисии. Режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №106 

1. На основание чл.21 ал1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.1 и al.2 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет – Дряново дава съгласие да бъдат 

извършени следните промени: 

1.1. Намалява се бюджета на СУ „М. Райкович“ в дейност 1437 „Здравен 

кабинет в детски градини и училища“ със сумата 24898 лв. 
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1.2. Увеличава се бюджета на Общинска администрация Дряново в 

дейност 1437 „Здравен кабинет в детски градини и училища“ със сумата 24898 

лв. 

2. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ОСМА 

Добив на стояща дървесина на корен от гражданите на Община 

Дряново, за задоволяване нуждите им за отоплителния сезон, от гора 

Общинска собственост (вх.№07-01-201/06.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димков докладва. 

инж. Димитър Димков, инженер-лесовъд на Община Дряново – Уважаеми 

общински съветници, във връзка със задоволяване на нуждите на нашите 

съграждани на база на новия отоплителен сезон от общински горски категории 

можем да предоставим до 10 пространствени кубически метра за всяко 

домакинство без право на продажба, като разходите по добива и транспорта са 

за заявителя. И добивът ще се извършва след заплащане на всички такси на 

Общината. Ако имате някакви въпроси? 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии, 

„Общински администрация“ е водещата по този материал, така че моля г-н 

Николай Минчев да докладва. 

Николай Минчев /Становище на ПК „Общинска администрация, обществен 

ред и сигурност“, ПК „Финансово-икономическа политика и контрол на 

обществените поръчки“ и ПК „Устройство на територията, селско, горско, водно 

стопанство и екология“/ - И трите комисии приеха направеното предложение. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, имате думата. Адв. Евгени Попов, 

заповядайте! 

адв. Евгени Попов – Преди да гласувате, имам едно предложение за 

допълнение към решението. Тъй като в дневния ред е записано изрично, че е 

за граждани на Община Дряново, в решението да се добави за лична употреба 

на граждани на град Дряново. За да няма спорове… 

……… - От община Дряново. 

адв. Евгени Попов – От община Дряново. 

Радослава Вълкова – Къде да се добави? 

адв. Евгени Попов – Ето тука. 

Радослава Вълкова – В т.1-ва. За лична употреба на… 

адв. Евгени Попов - …на граждани от Община Дряново. Това е просто за 

яснота, за да няма после недоразумения. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Попов! Михаил Ганчев. 

Михаил Ганчев – Два въпроса. Първият – означава ли че едно лице, което 

има имот на територията на Общината и плаща данък, но не се води с адресна 

регистрация в Дряново, не може да ползва тази услуга? Или да живее…и 

примерно в събота и неделя да си идва тука на вила и така и да не ги ползва? 

Това е първият ми въпрос. Вторият въпрос ми е каква е цената? Тъй като 

отвънка има граждани, които присъстват и повдигнаха въпроса. С колегата 
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Македонски ги изслушахме. Проблемът е, че цените са доста високи отколкото 

в другите общини. Каква е цената и как е определена цената? И сравнени ли са 

тези цени с други общини? 

инж. Димитър Димков – На вторият въпрос бих отговорил, че не случайно 

сме приложили утвърдения ценоразпис в момента, който е в сила от миналата 

година, септември месец. Можем да направим допълнително предложение само 

за нашите съграждани да определите, общински съвет да определи друга цена, 

ако смятате вие че тази е висока. 

Тодор Георгиев – Ама колко лева е на кубик? 

инж. Димитър Димков – Цената на твърди широколистни дърва за огрев е  

60 лв без ДДС на един плътен кубик. Което на пространствен означава 39,60 лв 

с ДДС такса към Общината се плаща. 

Тодор Георгиев – Общо става? 

инж. Димитър Димков – Тридесет и девет лева и шейсет стотинки 39,60 лв с 

ДДС крайна цена за стояща дървесина… 

Тодор Георгиев – Без транспорт, без… 

инж. Димитър Димков – Да. 

Тодор Георгиев – т-, тъ, тъ… 

инж. Димитър Димков – Аз мисля, че е висока цената, но ако… 

/разговори в залата/ 

Тодор Георгиев – Моля! Моля! 

Михаил Ганчев – Благодаря Ви за отговора, но може ли така да се калкулира 

цена до човекът, който ще бъде ползвател на това, защото то не може с личен 

транспорт да се вземе, трябва да лицензиран транспорт да се вземе, с джипиес  

т.н. Именно – дървесината е евтина, транспортът е скъп! И накрая …………. 

Разбирате ли ме какво искам да кажа? 

инж. Димитър Димков – Разбирам. Миналата година бяхме обявили 

процедура. Не можем да кажем към момента каква ще бъде крайната цена, 

защото процедурата не е обявена и не е приключена сега, на този етап 

събираме само списъци с желаещи хора, които заплащат тази цена към 

Общината. 

Михаил Ганчев – Добре. Благодаря! Благодаря по тоя въпрос. 

Първият ми въпрос който беше – може ли да ползват такава дървесина хора, 

които имат имоти тука, заплащат данъци на нашата Община, но нямат 

постоянна адресна регистрация? 

инж. Димитър Димков – Това бих го препратил към юристите. Те да 

отговорят. Аз не съм компетентен по….по-скоро по лесовъдските въпроси мога 

да отговарям, но към юристите може да се обърнете. 

Михаил Ганчев – Защото нали, вдигнахме данъците на селата двойно, защото 

има голям интерес от закупуване на селски имоти, за събота и за неделя и т.н. 

И от такава гледна точка - хората се прибират, примерно идват си петък, 

заминават си в неделя, може да ползват тази услуга - да си вземи по-евтини 

дърва от нашата Община, след като имотът му е тука и плаща данък. 

адв. Евгени Попов – Данъкът няма нищо общо с ползването. 

/разговори в залата/ 

Тодор Георгиев – Г-жа Преслава Йонкова, заповядайте! 
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Преслава Йонкова – Уважаеми колеги, уважаеми г-н Председател, в чл.113 

от Закона за горите е записано, че заявления за закупуване могат да продават 

граждани с адресна регистрация в съответното населено място. 

Михаил Ганчев – Въпросът е изчерпан. Благодаря! 

адв. Евгени Попов – Тука да отворя една малка скоба. Ако ходи да работи в 

различни общини, по този начин те ще се ползват с привилегия, която 

всъщност е насочена към гражданите на една община и е със социални 

функции. 

Тодор Георгиев – Аз имам въпрос към г-н Димков, ако ми позволите г-н 

Ангелов. С какво количество разполага - натрупана на база, на склад, Община 

Дряново с дървесина, която трябва да продадем и чака своите клиенти и 

нужди? С днескашна дата, моля! 

инж. Димитър Димков – Около 60 кубика имаме в момента, налични на 

временен склад… 

Тодор Георгиев – Колко записвания имаме в редна тези мисли, за тази 

година? Каква е заявката? 

инж. Димитър Димков – Някъде около 15-20 заявления до момента. 

Тодор Георгиев – Да. Ето го паралела. На базата на това, което казва г-н 

Ганчев ние с решение на общински съвет може да си продаваме дърва на който 

иска ………….. Въпросът е да не задържаме, да могат да влизат пари в хазната на 

Общината! 

Радослава Вълкова – Това е насочено към друга категория граждани. Не е за 

обща продажба. 

/разговори в залата/ 

Тодор Георгиев – О‘кей! Други въпроси, колеги? /няма/ В 8-ма точка 

гласуването е поименно, влизаме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №107 

I. На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто във връзка с чл.21 ал.1 т.8 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.111 ал.4 

т.1 от Закона за горите, Общински съвет – Дряново: 

1. Утвърждава следните общински горски територии 

№ Землище Идентификатор 
Площ, 

дка 
Отдел Подотдел 

Предвидено 

ползване по 

ГСП, пл. куб. м. 

1. Царева ливада 
12677.118.43 

12677.118.44 
8,0 208 е2 20 

2. Царева ливада 
12677.120.11 

12677.120.18 
9,0 208 и1 20 

3. Длъгня 21261.50.17 6,0 253 н2 25 

4. Гостилица 17350.49.57 14 282 к1 20 

      Общо: 85 

за задоволяване нуждите на населението, за отоплителният сезон 2024-

2025 год., от закупуване на стояща дървесина на корен за лична употреба на 

граждани на Община Дряново, по реда на чл.111 от Закона за горите. 

2. Определя цена съгласно сега действащия ценоразпис за продажба на 

стояща дървесина на корен от общински горски територии, приет с Решение 

№921 от Протокол №83/26.09.2023г на Общински съвет - Дряново. 

3. Общото количество дървесина, което едно домакинство може да 

закупи, по реда на чл.111 ал.2 т.2 от Закона за горите, за една календарна 

година е до 10 пространствени куб. метра. 

4. Добитата дървесина да се ползва само и единствено за задоволяване 

на лични нужни за отопление, без право за препродаване. 

5. Упълномощава кмета на Община Дряново да предприеме всички 

правни и фактически действия по изпълнение на решението. 

II. Настоящото решение, на основание чл.109 ал.2, изр. първо, предл. 

второ от Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с Общинска администрация Дряново, да се 

разгласят на населението на общината чрез публикуването му на интернет 

страницата на Община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА 

Промяна в избора на лице, за осъществяване управлението, 

стопанисването, ползването, защитата и опазването на горските 

територии, собственост на Община Дряново (вх.№07-00-

32/19.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димков. 

инж. Димитър Димков, инженер-лесовъд на Община Дряново – Уважаеми 

общински съветници, във връзка с настъпила промяна на едно от лицата, 

изпълняващи горско-стопанските дейности в общинските горски територии, а 

именно Стефан Цанков Стефанов, който има обективната невъзможност да 
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изпълнява своята работа поради сериозни здравословни причини, и добавянето 

на юридическо лице, изпълняващо функциите по реда на чл.241, предлагаме 

дейностите по стопанисването, ползването, защита на горските територии да се 

осъществяват от лицата инж. Димитър Митков Димков, инж. Тихомир Атанасов 

Пелов и юридическото лице „Рекриейт Енерджи Груп“ ЕООД, което и до сега е 

извършвало обслужването на заявените услуги от Община Дряново. Ако имате 

въпроси? 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Димков! Становище на постоянните 

комисии „Устройство на територията“ и ФИПКОП. Тъй като „Устройство на 

територията“ е водещата комисия, моля инж. Светослав Минчев да докладва от 

името на двете постоянни комисии. 

Светослав Минчев – Благодаря! От името на двете постоянни комисии искам 

да кажа, че те подкрепят направеното предложение. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, инж. Минчев! Колеги, имате ли въпроси по 9-

та точка? Не виждам такива. Седем гласа, поименно – в режим на гласуване 

влизаме, уважаеми колеги общински съветници. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев Въздържам се 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 10; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 3. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 3 /три/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №108 

I. На основание чл.181 ал.2 във вр. с ал.1 т.3 от Закона за горите, 

Общински съвет - Дряново определя формата на управление на горските 

територии - общинска собственост на Община Дряново да се осъществява по 

реда на чл.181 ал.1 т.3 - от физически лица или търговци, вписани в 

публичните регистри по чл.235 и чл.241, въз основа на договор. 

II. На основание чл.181 ал.1 т.3 от Закона за горите, Общински съвет - 

Дряново определя следните физически лица и търговци, вписани в публичните 

регистри по чл.235 и чл.241, които да извършват управление, стопанисване, 

ползване и защита на горските територии, собственост на Община Дряново, 

както следва: 
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1. инж. Димитър Митков Димков - лице с виеше лесовъдско образование, 

регистрирано в публичния регистър на Изпълнителната агенция по горите - 

София за упражняване на лесовъдска практика по чл.235 от ЗГ, притежаващ 

Удостоверение №12927/12.06.2017 год., за следните дейности: 

- Издаване на позволителни за сеч по чл.108 ал.1 т.2 от ЗГ. 

- Съставяне на протоколи за освидетелстване на сечища по реда на 

чл.109 ал.1, ал.3 и ал.4 от ЗГ. 

- Изготвяне на годишен план за ползване на дървесина и/или план- 

извлечения за промяна вида на сечта/насоката на стопанисване в общинските 

горски територии съобразно ЛУП/ГСП на Община Дряново. 

- Маркиране на насажденията за сеч, включени в съответния годишен 

план и изготвяне на съпътстващите маркирането документи при условията и по 

реда на Наредба №8/2011 год. за сечите в горите. 

- Издаване на превозни билети за транспортиране на дървесина от 

общински територии. 

- Други документи и дейности, свързани с управление, стопанисване, 

ползване и защита на територии, собственост на Община Дряново, въз основа 

на сключен договор за възлагане на услуги при спазване на законовите 

изисквания. 

2. инж. Тихомир Атанасов Пелов - физическо лице със средно 

лесовъдско образование, регистрирано в публичния регистър на 

Изпълнителната агенция по горите - София за упражняване на лесовъдска 

практика по чл.235 от ЗГ, притежаващ Удостоверение №13693/19.03.2019 год., 

за следните дейности: 

- Издаване на превозни билети за транспортиране на дървесина от 

общински територии. 

- За получаване на позволително за сеч по реда на чл.108 ал.2 от ЗГ и 

участие при освидетелстване на общински горски територии по реда на чл.109 

от ЗГ, въз основа на граждански договор с Община Дряново. 

3. „Рекриейт Енерджи Груп“ ЕООД, ЕИК: 200895743 - юридическо лице с 

управител инж. Димитър Митков Димков, регистрирано в публичния регистър 

на Изпълнителната агенция по горите - София за упражняване на дейности по 

чл.241 от ЗГ, притежаващ Удостоверение №8860/28.06.2019 год., за следните 

дейности: 

- Стопанисване на горски територии, добив на дървесина, 

инвентаризация на горските територии, изработване на планове и програми за 

управление и развитие на горски територии, както и издаването на 

съпровождащите ги документи. 

- Издаване на позволителни за сеч по чл.108 ал.1 т.2 от ЗГ. 

- Съставяне на протоколи за освидетелстване на сечища по реда на 

чл.109 ал.1, ал.3 и ал.4 от ЗГ. 

- Изготвяне на годишен план за ползване на дървесина и/или план- 

извлечения за промяна вида на сечта/насоката на стопанисване в общинските 

горски територии съобразно ЛУП/ГСП на Община Дряново. 
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- Маркиране на насажденията за сеч, включени в съответния годишен 

план и изготвяне на съпътстващите маркирането документи при условията и по 

реда на Наредба № 8/2011 год. за сечите в горите. 

- Издаване на превозни билети за транспортиране на дървесина от 

общински територии. 

- Други документи и дейности, свързани с управление, стопанисване, 

ползване и защита на територии, собственост на Община Дряново, въз основа 

на сключен договор за възлагане на услуги при спазване на законовите 

изисквания. 

III. Посочените в пункт II от настоящото решение физически и 

юридическо лица имат право да извършват делегираните им дейности във 

всички землища и отдели на община Дряново. 

IV. Възлага на кмета на Община Дряново в едномесечен срок от избора 

на формата на управление и лицата по чл.181 ал.1 т.3 от Закона за горите 

писмено да уведоми за това Регионалната дирекция по горите. 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА 

Определяне на пазарна цена на имот - частна общинска собственост, 

представляващ УПИ VII-325 от кв.58 по плана на с. Гостилица, общ. 

Дряново (вх.№22-00-71/20.03.2024г) /Във вр. с Решение №68 от 

31.01.2024г и заявление от Константин Златев/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Енчева ще ви запознае с материала. 

Мариета Енчева, директор на дирекция АСОС – Уважаеми общински 

съветници, във връзка със заявление от Константин Златев, като собственик на 

сграда, която се намира в УПИ 325 от квартал 58 на село Гостилица, за 

закупуване на земята върху която е построена сградата е направена оценка от 

независим оценител, която е на стойност 15 890 лв без ДДС. Необходимо е 

общински съвет да определи пазарната цена на продажба на имота, във връзка 

с което предлагаме предложение за решение: Общински съвет определя 

продажна цена за продажбата на имот, частна общинска собственост, 

представляващ УПИ 325 от кв.58 по плана на с. Гостилица в размер на 15 890 

лева без ДДС. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Енчева! Становища на постоянните 

комисии, като „Устройство на територията“ е водеща. Моля инж. Светослав 

Минчев да докладва от името на двете постоянни комисии. 

Светослав Минчев /Становище на ПК „Устройство на територията, селско, 

горско, водно стопанство и екология“ и ПК „Финансово-икономическа политика 

и контрол на обществените поръчки“/ - И двете комисии приеха направеното 

предложение. 

Тодор Георгиев – Както говорихме и в предното заседание, което г-н Панчев 

оттегли тая точка. Изчистихте я? 

Ангел Ангелов – Изчистена е. Г-жа Енчева ще поясни. 

Мариета Енчева – След направена справка в Държавен архив се извадиха 

заверени преписи от там за отчуждаване на два поземлени имота в с. 

Гостилица с цел изграждане на площад и сграда за търговия. Въпросните имоти 

са отчуждени с решение на Общински народен съвет Гостилица, 59-та година. 
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Дори е приложен протокола и решението на Съвета – приложени са към 

предложението. 

Ангел Ангелов – Само да вметна, понеже на комисиите сме пропуснали – за 

стойността на оценката, да се качи пазарната цена. 

Светослав Минчев – Двеста лева. 

Ангел Ангелов – За изготвяне. 

Тодор Георгиев – Двеста лева, да. Тя си е традиционна. Може да се качи, 

може и да не се качи. О‘кей, да се качи. Добре. Колеги, зададох въпроса, 

защото имаше казус между страните. За да можем ние да си бъдем чисти. 

Добре, колеги, други въпроси? 

Радослава Вълкова – Аз имам само такъв – редакционен. Става въпрос за 

УПИ VII-325? Защото е пропуснато седем (VII), но е техническа грешка? 

адв. Евгени Попов – Преди да го гласувате, да бъде изяснено. 

Радослава Вълкова – Да, да, да. Пропуснато е, но…технически е нали, това 

искам да кажа. Ще го добавя в решението. 

Тодор Георгиев – Преминаваме в режим на гласуване в т.10. А то е поименно. 

Радослава Вълкова – Цената е с 200 лв нагоре, нали? 

Тодор Георгиев – Двеста лева нагоре да добавим. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Въздържам се 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 10; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 3. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 3 /три/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №109 

На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто във връзка с ал.1 т.23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.41 ал.2 от 

Закона за общинската собственост, Общински съвет - Дряново: 

Определя продажна цена за продажбата на имот, частна общинска 

собственост, представляващ: УПИ VII-325 от кв.58 по плана на с. Гостилица, 

общ. Дряново с площ 1589 кв.м, в размер на 16 090,00 лв /шестнадесет хиляди 

и деветдесет лева/ без ДДС. 
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ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА 

Одобряване на Общи правила за отдаване под наем на паркоместа в 

централната градска част на град Дряново, допълване и одобряване на 

схема на паркингите в град Дряново и даване на съгласие за 

провеждане на процедура по отдаване под наем на паркоместа 

(вх.№43-00-1/19.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на дирекция АСОС – Уважаеми общински 

съветници, следващата точка е след решение на Комисията по безопасност на 

движението по време на която беше вземато решение от кои паркинги да се 

отдават паркоместа в централна градска част, съответно се въвежда 

ограничение на броя паркоместа, които да се отдават на съответното място. 

След решението на комисията са изготвени общи правила за отдаване под наем 

на паркоместа в централна градска част, те са предоставени на вашето 

внимание. С настоящото решение моля като 1-ва точка да бъдат одобрени общи 

правила за отдаване под наем на паркоместа в централна градска част на база 

на което да се одобри отдаване под наем в режим на служебен абонамент на 

изброените паркоместа съгласно приложените схеми. Също така да се одобри и 

отдаване на паркоместа извън режим на служебен абонамент, които са в по-

широк център, така наречените места в по-широк център. Общински съвет да 

допълни схемите за паркингите в града и да даде съгласие да се обявят 

съответно процедурите за отдаване под наем на тези паркоместа. Една от 

точките в предложеното решение е да се прекратят договорите на действащите 

към момента паркоместа, отдадени на юридически лица. Същото се налага 

предвид факта, че…ограничение юридически лица да имат право да наемат 

само по едно паркомясто в централната градска част и да се даде равен шанс 

на всички търговци да имат възможност да участва за наемане на паркомясто. 

Подробно са описани Ако имате въпроси? 

Има допусната техническа грешка в предложението за решение. Два пъти са 

описани паркоместата в режим на служебен абонамент – един път са записани 

в раздел V от предложението и втори път – в раздел VII, във връзка с което е 

необходимо тези паркоместа - описани в режим на служебен абонамент в т.V, 

да отпаднат от раздел VII. В раздел VII да останат всички останали. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. От името на всички 

постоянните комисии, като водеща „Устройство на територията“, моля г-н 

Светослав Минчев да докладва. 

Светослав Минчев /Становище на ПК „Устройство на територията, селско, 

горско, водно стопанство и екология“, ПК „Финансово-икономическа политика и 

контрол на обществените поръчки“ и ПК „Общинска администрация, обществен 

ред и сигурност“/ - И трите постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

Тодор Георгиев – Ако може да си позволя? Помолих нашия финансов 

директор по време на комисиите да направи един анализ. Г-н Димитров, дали 

сте готови? Не с точност, горе-долу. 

Мариета Енчева – Аз мога да отговоря вместо г-н Димитров. Към момента са 

отдадени 6 паркоместа на територията на Общината. Средната цена е около 20 

лв на паркомясто на месец. С така направеното предложение днес се 

предвиждат да бъдат отдадени 40 паркоместа - 40 паркоместа да бъдат 

обявени на търг като това какъв ще бъде прихода, зависи от това колко 

желаещи ще се явят да наемат тези паркоместа. С увеличаването на цената и 

броя на паркоместа, предполагаме че събираемостта ще е повече от двойно. 

Тодор Георгиев – Г-н Димитров, нещо да добавите? 
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Красимир Димитров, директор на дирекция МДТБФ – Не. 

Тодор Георгиев – Въпреки че записах докторантура „Финанси“ в Свищов, това 

за информация. До момента сме събирали 120 лв на месец. Сега, ако изпълним 

новият план-проект - ще събираме по 2000 лв на месец. Горе-долу, 

приблизително. 

Михаил Ганчев – Новият план с финансова насоченост ли е или социална? 

Тодор Георгиев – Ами, първо трябва да тръгна по предложението на 

Общински администрация, че има ред, равнопоставеност и не на последно 

място - финансово, защото без пари не можем да правим нищо! Все пак – три в 

едно! Г-н Димитров, нещо да добавите? 

Красимир Димитров – Не, не, не. 

Тодор Георгиев – Любомир Йорданов. 

Любомир Йорданов – Аз смятам, че цената за частни лица, не за фирми, 

трябва да занижена. Тази цена от 40 лв начална тръжна цена е много висока. 

Според мен е по-добре да е 30 лв началната цена, защото иначе, ако ще и 50 

места да обявите, няма да се яви никой! Това мога да ви го гарантирам. 

Единствено търговците, които и така, и така си ползват, само те ще се наложи 

да плащат по-висока цена. Това ви го гарантирам на 100 %! Четиридесет и 

осем лева за частно лице – няма кой да отиде и да плати тия пари за 

паркомясто! Това ви го гарантирам. Ако е 36 лв – по-може да се явят. Недейте 

си прави сметката, че ще взимате по 2000 лв, защото просто няма никой да се 

яви на търга! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Йорданов! Това го коментирахме и на 

комисия, дори гласувахме в заседанието на постоянните комисии. 

Любомир Йорданов – Моето предложение е поне за частните лица да бъде 

началната тръжна цена 30 лв. Ако искате, може да го гласуваме все пак, ако 

някой прояви интерес. Правя го като предложение. 

Тодор Георгиев – Други предложения, колеги? Надежда Юмерова. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Уважаеми г-н Председател, аз ще си 

направя отвод, тъй като в качеството си на физическо лице имам сключен 

договор с Община Дряново за наем на паркомясто, находящо се на друго място, 

не в тук предложените в предложението, но за да няма излишни коментари СИ 

ПРАВЯ ОТВОД. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Т.е. няма да участвате в гласуването, но в 

момента все още сме в диалог. Други предложения? Благодаря ви, че коректно 

се оттегляте от гласуване в 11-та точка! Други предложения? Заповядайте! 

Михаил Ганчев – На комисиите, преди няколко дена, много, така, впечатлен и 

доволен бях от провеждането на тези комисии, тъй като много от въпросите 

изчерпателно, широко ги погледнахме, коментирахме ги. Тука според мен 

колегата е прав, Йорданов, но как ще мотивираме тия хора да си наемат такива 

места? Семейства които имат по две, по три коли, гаражите им са направени на 

магазини, градините им пред къщи да са заети с друго, а те да спират колите 

по уличките и т.н. Това е по-важно и трябва да се работи по тоя въпрос според 

мен. Сега, цената наистина ако е по-ниска, повече хора ще прибягнат към тая 

услуга и да ползват тия паркоместа и да си заплатят. Всеки ще иска да си 

плати и да бъде спокоен. Така че апелирам към Общината да се поработи върху 

въпроса за мотивацията на съгражданите ни. Това е. 

Тодор Георгиев – Аз в реда на тия мисли, извън протокола – като вида спряна 

кола върху тротоара, просто ме заболява и сърце, и глава, и прочие, и прочие! 

Не знам, по Наредба №1, ако една седмица правя само това нещо – колко 
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глоби ще направя в Дряново за това нещо! Които има нови тротоари, нова 

инфраструктура, пък ние не пазим, за да може да спре с колата си и да влезе у 

тях! Така че аз пък съм категоричен, да – Любо Йорданов е прав, но съм 

категоричен и заставам зад предложението на Кмета! Александър Македонски. 

Александър Македонски – Въпрос към Администрацията. Шест паркоместа 

има отдадени към момента, така ли? 

Мариета Енчева – Седем. 

Александър Македонски – Седем. На цена от? 

Мариета Енчева – Средно 20 лв е. Няма 20 лв - началната цена да е с ДДС. 

Александър Македонски – А 7 са, защото към 7 е имало интерес? 

Мариета Енчева – Да. 

Александър Македонски – Защо тогава се очаква към 40 паркоместа да има 

интерес? 

Тодор Георгиев – Защото толкова са молбите. 

Мариета Енчева – Няма толкова молби. В края на предния мандат на 

Общински съвет бяха направени откази по 5-6 заявления за наемане на 

паркоместа поради причина, че няма да останат свободни за граждани. Във 

връзка с това Общинската комисия по безопасност направи ограничение - на 

определени паркинги в града, бройка паркоместа за отдаване под наем. 

Надяваме се  всички тези, които са получили отказ в предния мандат на 

Общински съвет, сега като им се даде възможност – да кандидатстват и да 

наемат съответните паркоместа. 

Александър Македонски – Направен им е отказ, защото са искали да наемат 

паркоместа, които вече са наети? Т.е. в зони с вече наети паркоместа. 

Мариета Енчева – Не. В други зони, със свободни паркоместа, но това беше 

решение на общински съвет. 

Александър Македонски – Благодаря! 

Тодор Георгиев – Други изказвания? Заповядайте! 

Цветан Йорданов /не говори на микрофон/ – Обикновено си изяснявам 

нещата предварително, но този път смятам, че е правилно Комисията по 

безопасност да предложи ……… според мен. После ще има реакция със 

сигурност - след решението на общински съвет, каквото и да е то. Аз искам да 

попитам дали представителите на Общински съвет са участвали в Комисията по 

безопасност и дали те подкрепят това решение? Дали това е тяхно становище? 

Мисля че бяха… 

Тодор Георгиев – Инж. Светослав Минчев и Николай Минчев. 

Цветан Йорданов – Дали са участвали? И дали те държат на тия стойности и 

т.н. на това решение, защото все пак Общинският съвет в крайна сметка взема 

решението, макар че е взето от Комисията по безопасност, но последно се 

гласува в общински съвет. Иначе - добре че се обсъжда този въпрос. 

Тодор Георгиев – Инж. Светослав Минчев. 

Светослав Минчев – И двамата с колегата участвахме в комисията. Там стана 

въпрос, че цените са прекалено ниски към момента и решихме тази цена да се 

вдигне. 

Николай Минчев – В края на краищата този, който има реално нужда, той ще 

си плати паркинг мястото на тая цена. Ако е по-ниска цената, ще се наредят 5-
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6 човека, дето ей там ще им стоят колите като паметници. А в края на 

краищата на нас ни трябват ………… 

Цветан Йорданов  - Аз не вземам позиция. Питам дали вие сте за това 

предложение? 

Светослав Минчев – Да. 

Николай Минчев – Всичко се повиши, всичко се вдигна. За 20 лв – то е 

смешно! 

Тодор Георгиев – Александър Македонски. 

Александър Македонски – Аз подкрепям тази логика – вашата. Това което 

обаче ме учудва – става въпрос за начална тръжна цена т.е. и да има повече 

кандидати за едно място, това не означава, че ще има повече платени места. 

Тя цената ще се вдигне, ако има повече кандидати. Как по-високата тръжна 

цена в случая ………………. Дори и 20 лв да е – ако има повече кандидати, тя пак 

ще се вдигне. 

Тодор Георгиев – Г-н Любо Йорданов. И отново г-н Минчев. 

Любомир Йорданов – Аз също смятам, че трябва да се вдигне, но не с 

толкова много. Защото 48 лв, пак ви казвам – в Дряново няма кой да плати, 

гражданин, тази цена! Гарантирам го това нещо. Просто има граждани, които 

се интересуват, питали са ме и аз съм им казал каква е цената в момента. Дори 

тези, които плащат ще се откажат на тази цена и в момента. С изключение на 

тия, които са магазините. Ако искаме да привлечем повече хора, трябва да 

направим някаква средна, по-нормална цена. Да не е 48, ами да е 36 лв с ДДС. 

Тя в момента е 24 лв с ДДС. Нали, тя пак се вдига цената, но просто да е по-

нормална, по-приемлива. Това е моето предложение. Да се обмисли, нали, ако 

сметнете, че това е по-резонно. В общи линии - 48 лв в Дряново, няма кой да 

извади – частно лице, да си плаща. Може би Валентин Велчев. 

Тодор Георгиев – Ако нямате други въпроси, има две предложения сложени в 

дневния ред на точка 11-та. Предлагам да затворим диалога, който беше доста 

широк в постоянните комисии. Ако нямате други въпроси, предлагам да 

преминем в режим на гласуване. Седем гласа, поименно. Като първо гласуваме 

предложението на Кмета на Община Дряново в този си вид и в тази си форма, 

където аз единствено имам предложение, адв. Евгени Попов отново да ме 

поправите, ако случайно сгреша. Ако се приеме предложението в този вид или 

на г-н Любомир Йорданов, нали, в договорните отношения, този който спечели, 

следващата година на 31 януари излиза годишната инфлация и инфлационният 

процент за годината, тогава автоматично, г-н Димитров, да бъде добавено към 

договора - 4,80 нали, на месец по толкова, по толкова, по толкова – да не си 

играем с ………… Да, да, да, Вие винаги ме убеждавате че го има в договорите и 

т.н., и т.н. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Аз ви казвам, че в моя договор го има 

заложено. 

Тодор Георгиев – Добре. О‘кей. Не пречи, не обиждам никой да го споделя на 

гла-а-с! защото се записва в протокола и после ще го изисквам при една 

евентуална проверка. 

Радослава Вълкова – А може ли тогава да се формулира точно, ако ще се 

включва? 

Тодор Георгиев – Благодаря! Имате ли други предложения, колеги? 

Заповядайте адв. Попов. 

адв. Евгени Попов – Само да поясня, че това е извън тази процедура, тъй 

като договорът се сключва вече след като вие гласувате началната тръжна 
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цена. И вече наемните отношения се уреждат с договори, и както и г-жа 

Юмерова каза, че не е пропуснато. Така че това да бъде последна грижа на 

настоящото гласуване. Имате две предложения, че ви помоля да гласувате. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Първо предложението на Кмета и след това 

предложението на г-н Любомир Йорданов, нашия колега от общински съвет. За 

протокола – в 11-та точка е поименно гласуването. 

Поименно гласуване на предложението на Кмета на Община Дряново: 

1 Александър Македонски Въздържам се 

2 Антоанета Ставрева Въздържам се 

3 Владимир Ванев Въздържам се 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ПРОТИВ 

6 Михаил Ганчев Въздържам се 

7 Надежда Киселкова-Юмерова Самоотвод 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов Въздържам се 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

След направен самоотвод от 1 общински съветник, гласували ЗА – 4; ПРОТИВ – 

1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 7. 

Тодор Георгиев – Не се приема предложението на Кмета. По предложението 
на г-н Любомир Йорданов, уважаеми колеги, в режим на гласуване… 

Радослава Вълкова – Значи само да уточним. Предложението на Любомир 

Йорданов е, че в точка осем римско трябва да се запише начална месечна 
тръжна наемна цена трийсет лева без ДДС. 

Тодор Георгиев – Има ли други промени, които желаете да направите в тази 

точка г-н Йорданов? 

Любомир Йорданов – Не. 

Тодор Георгиев – Нямате. Преминаваме в режим на гласуване 

Поименно гласуване по предложението на общинския съветник Любомир 

Йорданов: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова Самоотвод 

8 Николай Минчев ПРОТИВ 

9 Пламен Обрешков Въздържам се 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ПРОТИВ 
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12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ПРОТИВ 

След направен самоотвод от 1 общински съветник, гласували ЗА – 8; ПРОТИВ – 

3; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

Тодор Георгиев – С осем „За“, един „Въздържал се“, трима „Против“, за да се 

прием това предложение са нужни седем гласа – пояснявам на колегите, това 

значи, че се приема предложението на г-н Любомир Йорданов, който внесе по-

ниска ставка за паркоместата на частни лица и наши съграждани, което 
предложение беше прието. 

След направен самоотвод от 1 общински съветник и проведено обсъждане и 

гласуване, с 8 /осем/ гласа ЗА, 3 /три/ гласа ПРОТИВ и 1 /един/ глас 

ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №110 

На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто във връзка с ал.1 т.8 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, Общински 

съвет – Дряново РЕШИ: 

I.  Одобрява Общи правила за отдаване под наем на паркоместа в 

централната градска част на град Дряново, съгласно приложения проект- 

Приложение №1 към настоящото решение. 

II.  Да се прекратят действащите към момента: 

1. Договор №293/15.12.2021г между Община Дряново и „НЛР СПИРИТ“ 

ООД за временно и възмездно ползване на част от имот публична общинска 

собственост, а именно Паркомясто №7, част от паркинг, находящ се в град 

Дряново, ул. „Шипка“, разположено в ПИ с идентификатор 23947.501.9539 по 

КККР на град Дряново, съгласно Схема №5, одобрена с Решение №456 от 

Протокол №40/29.06.2010г на Общински съвет – Дряново. 

2. Договор № 294/15.12.2021г между Община Дряново и „НЛР СПИРИТ“ 

ООД за временно и възмездно ползване на част от имот публична общинска 

собственост, а именно Паркомясто №6, част от паркинг, находящ се в град 

Дряново, ул. „Шипка“, разположено в ПИ с идентификатор 23947.501.9539 по 

КККР на град Дряново, съгласно Схема №5, одобрена с Решение №456 от 

Протокол № 40/29.06.2010г на Общински съвет – Дряново. 

3. Договор №166/01.07.2022г между Община Дряново и „ГЕВЕТАН – ПГД“ 

ООД за временно и възмездно ползване на част от имот публична общинска 

собственост, а именно Паркомясто №5, част от паркинг, находящ се в град 

Дряново, ул. „Шипка“, разположено в ПИ с идентификатор 23947.501.9539 по 

КККР на град Дряново, съгласно Схема №5, одобрена с Решение №456 от 

Протокол № 40/29.06.2010 г. на Общински съвет - Дряново. 

III. На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, Общински съвет - Дряново допълва схемите на 

паркингите на гр. Дряново, като одобрява: 

1. Схема на паркоместа №30 - паркинг в района на ул. „Шипка“ №112 - 

7 броя паркоместа. 

2. Схема №33 (отменя схема №12) - пл. Възраждане - 8 броя 

паркоместа. 

3. Схема №34 - в район на ул. „Шипка“ № 164 /пред „Регионален 

хоспис“ ЕООД/- 6 броя паркоместа. 

4. Схема №35 - ул. Шипка (ул. „Шипка“ между №47 и №61) - 12 броя 

паркоместа 
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5. Схема №36 - в района на ул. „Никола Мушанов“ №4 /срещу Детска 

градина „Детелина“/ - 12 броя паркоместа. 

IV. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и 

чл.5 ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество допълва Програма за управление и разпореждане с 

имоти, общинска собственост в Община Дряново през 2024г (приета с Решение 

№67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-Дряново), като в раздел III „Имоти и 

терени предвидени за провеждане на процедури за отдаване под наем и/или 

концесия през 2024 година“, допълва т.1, както следва: 

1. Паркомясто №5, част от паркинг съгласно Схема на паркоместа №5 

/до Галерията/ 

2. Паркомясто №6, част от паркинг съгласно Схема на паркоместа №5 

/до Галерията/ 

3. Паркомясто №7, част от паркинг съгласно Схема на паркоместа №5 

/до Галерията/ 

4. Паркомясто №2, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №30 

/в района на ул. „Шипка“ №112/ 

5. Паркомясто №4, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №30 

/в района на ул. „Шипка“ №112/ 

6. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №33 

(отменя схема № 12) - пл. „Възраждане“ 

7. Паркомясто №2, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №33 

(отменя схема №12) - пл. „Възраждане“ 

8. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №36 - 

/ул. „Никола Мушанов“ №4 - срещу Детска градина „Детелина“/ 

9. Паркомясто №3, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №1 /в 

района на ул. „Шипка“ №165, бивш супер 1001 стоки/ 

10. Паркомясто №4, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №1 

/в района на ул. „Шипка“ №165, бивш супер 1001 стоки/ 

11. Паркомясто №13, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №1 

/в района на ул. „Шипка“ №165, бивш супер 1001 стоки/ 

12. Паркомясто №14, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №1 

/в района на ул. „Шипка“ №165, бивш супер 1001 стоки/ 

13. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №29 

/в района на ул. „Шипка“ №29, (Богат Беден)/ 

14. Паркомясто №2, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №29 

/в района на ул. „Шипка“ №29 (Богат Беден)/ 

15. Паркомясто №11, част от паркинг съгласно схема на паркоместа 

№29 /в района на ул. „Шипка“ №29 (Богат Беден)/ 

16. Паркомясто №12, част от паркинг съгласно схема на паркоместа 

№29 /в района на ул. „Шипка“ № 29 (Богат Беден)/ 

17. Паркомясто №5, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №34 

/в район на ул. „Шипка“ №164, пред Регионален хоспис/ 

18. Паркомясто №6, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №34 

/в район на ул. „Шипка“ №164, пред Регионален хоспис/ 

19. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №35 

/в района на ул. „Шипка“ №47 и №61/ 



Протокол №8 на Общински съвет – Дряново от 28.03.2024г. 

Стр. 28 от 44 

 

 

 

 

20. Паркомясто №2, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №35 

/в района на ул. „Шипка“ №47 и №61/ 

21. Паркомясто №11, част от паркинг съгласно схема на паркоместа 

№35 /в района на ул. „Шипка“ №47 и №61/ 

22. Паркомясто №12, част от паркинг съгласно схема на паркоместа 

№35 /в района на ул. „Шипка“ №47 и №61/ 

V. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.14 ал.7 във връзка с ал.2 от Закона за общинската 

собственост, чл.25 ал.1 и ал.2 от Наредба за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество и Общите правила за отдаване под 

наем на паркоместа в централната градска част на град Дряново, Общински 

съвет - Дряново дава съгласие за откриване на процедура за отдаване под 

наем в Режим на платено паркиране „Служебен абонамент“, чрез провеждане 

на публични търгове с явно наддаване, за срок от 5 /пет/ години на: 

1. Паркомясто №5, част от паркинг съгласно Схема на паркоместа №5 

/до Галерията/ 

2. Паркомясто №6, част от паркинг съгласно Схема на паркоместа №5 

/до Галерията/ 

3. Паркомясто №7, част от паркинг съгласно Схема на паркоместа №5 

/до Галерията/ 

4. Паркомясто №2, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №30 

/в района на ул. „Шипка“ №112/ 

5. Паркомясто №4, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №30 

/в района на ул. „Шипка“ №112/ 

6. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №33 

(отменя схема №12) - пл. „Възраждане“ 

7. Паркомясто №2, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №33 

(отменя схема №12) - пл. „Възраждане“ 

8. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №36 

/ул. „Никола Мушанов № 4 - срещу Детска градина „Детелина“/ 

VI. Утвърждава следните тръжни условия: 

1. Режимът на платено паркиране „Служебен абонамент“ е валиден от 

понеделник до събота, в часовия диапазон от 08:00 до 19:00 часа. 

2. Начална месечна тръжна наемна цена на паркомясто в режим на 

платено паркиране „Служебен абонамент“, съгласно т.V - 50,00 лв без ДДС или 

60,00 лв. с ДДС за 1 (едно) паркомясто на месец. 

2.1. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №36 

/ул. „Никола Мушанов“ №4 - срещу Детска градина „Детелина“/ се предоставя 

безвъзмездно, за служебно ползване, на Детска градина „Детелина“. 

3. Предназначението на имота – паркинг, да не се променя. 

4. Наетата част от имот публична общинска собственост, представляваща 

„паркомясто“, да не се използва за развиване на стопанска дейност. 

5. Наемателят няма право да преотдава наетото паркомясто. 

6. Охраната и поддръжката на наетото паркомясто са за сметка на 

наемателя. 

VII. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, чл.14 ал.7 от Закона за общинската собственост, 

чл.25 ал.1 и ал.2 от Наредба за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 



Протокол №8 на Общински съвет – Дряново от 28.03.2024г. 

Стр. 29 от 44 

 

 

 

 

за откриване на процедура за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години, 

чрез провеждане на публични търгове с явно наддаване, на: 

1. Паркомясто №3, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №1 /в 

района на ул. „Шипка“ №165, бивш супер 1001 стоки/ 

2. Паркомясто №4, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №1 /в 

района на ул. „Шипка“ №165, бивш супер 1001 стоки/ 

3. Паркомясто №13, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №1 

/в района на ул. „Шипка“ №165, бивш супер 1001 стоки/ 

4. Паркомясто №14, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №1 

/в района на ул. „Шипка“ №165, бивш супер 1001 стоки/ 

5. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №29 

/в района на ул. „Шипка“ №29 (Богат Беден)/ 

6. Паркомясто №2, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №29 

/в района на ул. „Шипка“ №29 (Богат Беден)/ 

7. Паркомясто №11, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №29 

/в района на ул. „Шипка“ №29 (Богат Беден)/ 

8. Паркомясто №12, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №29 

в района на ул. „Шипка“ №29 (Богат Беден)/ 

9. Паркомясто №5, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №34 

/в район на ул. „Шипка“ №164 - пред Регионален хоспис/ 

10. Паркомясто №6, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №34 

/в район на ул. „Шипка“ №164 - пред Регионален хоспис/ 

11. Паркомясто №1, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №35 

/в района на ул. „Шипка“ №47 и №61/ 

12. Паркомясто №2, част от паркинг съгласно схема на паркоместа №35 

/в района на ул. „Шипка“ №47 и №61 

13. Паркомясто №11, част от паркинг съгласно схема на паркоместа 

№35 /в района на ул. „Шипка“ №47 и №61/ 

14. Паркомясто №12, част от паркинг съгласно схема на паркоместа 

№35 /в района на ул. „Шипка“ №47 и №61/ 

VIII. Утвърждава следните тръжни условия: 

1. Начална месечна тръжна наемна цена на паркомясто по т.VII - 30,00 

лв без ДДС или 36,00 лв с ДДС за 1 (едно) паркомясто на месец. 

2. Предназначението на имота – паркинг, да не се променя. 

3. Наетата част от част от имот публична общинска собственост, 

представляваща „паркомясто“ да не се използва за развиване на стопанска 

дейност. 

4. Наемателят няма право да преотдава наетото паркомясто. 

5. Охраната и поддръжката на наетото паркомясто са за сметка на 

наемателя. 

IX. Действащите към момента договори сключени между Община 

Дряново и физическите лица с предмет „за ползване на част от имот публична 

общинска собственост“ да бъдат анексирани, съгласно определената с 

настоящото решение месечна тръжна наемна цена на паркомясто. В случай, че 

наемателите не са съгласни с новата месечна тръжна наемна цена и откажат да 

подпишат анекс за това, договорите с тях да бъдат прекратени. 

X.  Възлага на кмета на Община Дряново да извърши всички 

фактически и правни действия за отдаване под наем на паркоместата, 
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включително да определи условията по търговете и сключи договор със 

спечелилите участници, да сключи анекси, прекрати действието на договори и 

да извърши всички други действия необходими и произтичащи от взетите по-

горе решения. 

 

Приложение №1 към Решение №110/28.03.2024г. 

 

 

ОБЩИ ПРАВИЛА 

ЗА ОТДАВАНЕ ПОД НАЕМ НА ПАРКОМЕСТА 

В ЦЕНТРАЛНАТА ГРАДСКА ЧАСТ НА ГРАД ДРЯНОВО 

I. ОБЩИ РАЗПОРЕДБИ 

Настоящите общи правила са предназначени за регулиране на 

взаимоотношенията между Община Дряново и Наемателите на паркоместа на 

територията на Община Дряново. Настоящите общи правила при договори за 

наем на паркомясто са взаимообвързани с Договора за наем на паркомясто, 

сключен между Община Дряново като Наемодател и съответното физическо 

лице или юридическо лице като Наемател. Настоящите общи правила допълват 

клаузите на Договора за наем на паркомясто и представляват неразделна част 

от Договора за наем на паркомясто. Настоящите общи правила обвързват 

всички Наематели, ползващи паркоместа собственост на Община Дряново, по 

сключени Договори за наем на паркоместа. 

II. ДОПУСТИМИ КАНДИДАТИ 

1. Физически лица, притежаващи право на собственост върху недвижим имот 

или друго основание за ползването му и адресна регистрация по настоящ адрес 

в непосредствена близост - 50 метра от паркомястото, което желаят да наемат. 

2. Юридически лица, притежаващи право на собственост върху търговски обект 

или друго основание за ползването му, находящ се в непосредствена близост 

до паркомястото, което желаят да наемат. 

III. БРОЙ ПАРКОМЕСТА ЗА ОТДАВАНЕ ПОД НАЕМ 

ПАРКОМЕСТА - ЦЕНТРАЛНА ГРАДСКА ЧАСТ 

№ Схема № 
Брой 

паркоместа 

Брой 

паркоместа 

за отдаване 

под наем 

Допустими кандидати 

1 Схема №1 (1001 стоки) 14 4 
до 1 брой за физическо 

или юридическо лице 

2 Схема №5 (до Галерията) 7 3 
до 1 брой за юридическо 

лице 

3 
Схема №28 (ул. „Г.С. 

Раковски“) 
5 2 

до 1 брой за физическо 

или юридическо лице 

4 
Схема № 29 (ул. „Шипка“ 

№29) 
12 4 

до 1 брой за физическо 

или юридическо лице 

5 
Схема №30 (ул. „Шипка“ 

№112, пред ДЗИ) 
7 2 

до 1 брой за юридическо 

лице 

6 
Схема №33 (пл. 

„Възраждане“) 
8 2 

до 1 брой за юридическо 

лице 
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ПАРКОМЕСТА - ЦЕНТРАЛНА ГРАДСКА ЧАСТ 

№ Схема № 
Брой 

паркоместа 

Брой 

паркоместа 

за отдаване 

под наем 

Допустими кандидати 

7 
Схема №34 (пред 

Регионален хоспис) 
6 2 

до 1 брой за физическо 

или юридическо лице 

8 

Схема №35 

(ул. „Шипка“ между №47 

и №61) 

12 4 
до 1 брой за Физическо 

или юридическо лице 

9 

Схема №36 (срещу 

Детска градина 

„Детелина“) 

12 1 Детска градина „Детелина" 

III.I. Паркоместата, определени за отдаване под наем в централната градска 

част на град Дряново (съгласно схема №5, схема №30, схема №33 и схема 

№36) се отдават под наем само в Режим на платено паркиране „Служебен 

абонамент“. 

1. Режимът на платено паркиране „Служебен абонамент“ е валиден от 

понеделник до събота, в часовия диапазон от 08:00 до 19:00 часа. 

IV. ОБЩИ ПРАВИЛА ЗА НАЕМАНЕ НА ПАРКОМЯСТО В РЕЖИМ НА ПЛАТЕНО 

ПАРКИРАНЕ „СЛУЖЕБЕН АБОНАМЕНТ“ 

1. Юридически лица, желаещи да ползват паркомясто в Режим на платено 

паркиране „Служебен абонамент“, подават заявление за участие в процедура 

за отдаване под наем, за срок до 5 /пет/ години, чрез провеждане на публичен 

търг с явно наддаване, придружено с документ, удостоверяващ собственост на 

търговски обект или друго основание за ползването му, находящ се в 

непосредствена близост до паркомястото, което желаят да наемат. 

2. В заявлението се описва 

- номерът на желаното паркомясто, съгласно одобрена схема; 

- за каква служебна цел ще се използва паркомястото. 

3. Наетото паркомясто се сигнализират от ползвателя със съответния 

неподвижен пътен знак. Ползвателят има право да постави и подвижна 

преносима табела. 

4. Не се допуска монтиране на антипаркинг елемент - тип скоба. 

5. Начална месечна тръжна наемна цена на паркомясто в режим на платено 

паркиране „Служебен абонамент“ - 50,00 лв без ДДС или 60,00 лв с ДДС за 1 

(едно) паркомясто на месец. 

V. ОБЩИ ПРАВИЛА ЗА НАЕМАНЕ НА ПАРКОМЯСТО ОТ ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, 

ЖИТЕЛИ НА ГРАД ДРЯНОВО 

1. Физически лица, желаещи да ползват платено паркомясто, подават 

заявление за участие в процедура за отдаване под наем на паркомясто, за срок 

до 5 /пет/ години, чрез провеждане на публичен търг с явно наддаване, 

придружено с документ, удостоверяващ собственост на жилищен имот или 

друго основание за ползването му и удостоверение за настоящ адрес. 
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2. В заявлението се описва 

- номерът на желаното паркомясто, съгласно одобрена схема; 

- за каква цел ще се използва. 

3. Наетото паркомясто се сигнализира от ползвателя със съответния 

неподвижен пътен знак. 

4. Начална месечна тръжна наемна цена на паркомясто - 30,00 лв без ДДС или 

36,00 лв с ДДС за 1 (едно) паркомясто на месец. 

 

Тодор Георгиев – Преди да продължа, колеги, имате ли нужда от почивка? 

Общински съветници – Не. 

Тодор Георгиев – Нямате. Добре, благодаря Ви! Длъжен съм да попитам. 12-

та точка в дневния ред. 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА 

Определяне броя на таксиметровите автомобили, работещи на 

територията на Община Дряново, утвърждаване на ред и условия за 

разпределението на общия брой автомобили между превозвачите, 

определяне на минимална и максимална цена за километър пробег и 

определяне броя и местонахождението на таксиметровите стоянки на 

територията на общината (вх.№07-00-33/20.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Енчева. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници,  редът 

и условията за извършване на таксиметрови превози на територията на 

Общината се  извършва съгласно Закона за автомобилните превози и Наредба 

№34 за таксиметров превоз на пътници. Съгласно разпоредбите на този закон 

общински съвет определя броя на таксиметровите автомобили, работещи на 

територията на Общината, условията и реда за разпределяне между 

превозвачите, минимални и максимални цени за таксиметров превоз на 

пътници, както и броят и местонахождението на таксиметровите стоянки. В 

тази връзка предлагам Общински съвет – Дряново да вземе следното решение: 

На основание чл.21 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация одобрява Схема на паркоместа №37 - паркинг в района на ул. 

„Шипка“ №164 (пред Поликлиниката). На основание чл.21 от ЗМСМА, чл.8 ал.9 

от Закона за общинската собственост Общински съвет допълва раздел III 

„Имоти и терени предвидени за провеждане на процедури за отдаване под наем 

и/или концесия през 2024 година“ с Паркомясто №5, част от паркинг в района 

на ул. „Шипка“ №164. Ha основание чл.21 от ЗМСМА, чл.24 от Наредба №34 от 

1999г за таксиметров превоз на пътници, както и от Закона за автомобилните 

превози, Общински съвет - Дряново определя брой на таксиметровите 

автомобили работещи на територията на община Дряново – 25; Максимален 

брой автомобили за един превозвач - 5 на брой.; Таксиметрови стоянки – 2 

броя, както следва: една на площад Колю Фичето, намира се на автобусна 

спирка, съгласно приложена схема и втората стоянка е Паркомясто №5, пред 

Поликлиниката. Следваща точка, Общински съвет актуализира минимална и 

максимална цена за 1 км пробег, съответно: минимална цена за 1 км пробег - 

дневна тарифа - 1,10 лв км/пробег; нощна тарифа - 1,30 лв км/пробег. 

Максимална цена за 1 км пробег - дневна тарифа - 1,60 лв км/пробег; нощна 

тарифа - 1,80 лв км/пробег. Годишна такса за ползване на таксиметрова 
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стоянка - 50,00 лева с ДДС. Възлага на кмета на Общината да обозначи 

таксиметровите стоянки. 

Тодор Георгиев – Благодаря! В 12-та точка, моля инж. Светослав Минчев да 

докладва становището от името на двете комисии. 

Светослав Минчев /Становище на ПК „Устройство на територията, селско, 

горско, водно стопанство и екология“ и ПК „Финансово-икономическа политика 

и контрол на обществените поръчки“/ - И двете комисии приеха направеното 

предложение. 

Тодор Георгиев – Имате ли въпроси, колеги? Някое предложение? Не виждам 

такива. Обикновено мнозинство. Влизаме в режим на гласуване. Които са 

съгласни с така направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. 

Против – няма. Въздържали се – няма. Приема се предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №111 

I.  На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, Общински съвет - Дряново допълва схемите на 

паркингите на гр. Дряново като одобрява: 

1. Схема на паркоместа №37 - паркинг в района на ул. „Шипка“ №164 

(пред Поликлиниката) - 5 броя паркоместа. 

II.  На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и 

чл.5 ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество допълва Програма за управление и разпореждане с 

имоти, общинска собственост в Община Дряново през 2024г (приета с Решение 

№67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-Дряново), като в раздел III „Имоти и 

терени предвидени за провеждане на процедури за отдаване под наем и/или 

концесия през 2024 година“, допълва т.1, както следва: 

1. Паркомясто №5, част от паркинг в района на ул. „Шипка“ №164, 

съгласно Схема на паркоместа №37 (пред Поликлиниката). 

III. Ha основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, чл.24 ал.4 и чл.47 от Наредба №34 от 1999г за 

таксиметров превоз на пътници и чл.24а ал.10, ал.11, ал.12 от Закона за 

автомобилните превози, Общински съвет - Дряново определя: 

1. Брой на таксиметровите автомобили работещи на територията на 

община Дряново – 25 /двадесет и пет/ броя. 

2. Максималният брой автомобили за един превозвач - до 5 /пет/ броя. 

3. Таксиметрови стоянки – 2 /два/ броя, както следва: 

 Площад Колю Фичето - автобусна спирка, съгласно схема; 

 Паркомясто №5, съгласно схема на паркоместа №37, в района на ул. 

„Шипка“ №164 (пред Поликлиниката). 

IV. Актуализира, съгласно чл.24а ал.12 от Закона за автомобилните 

превози, минимална и максимална цена за 1 км пробег, както следва: 

1. минимална цена за 1 км пробег: 

 дневна тарифа - 1,10 лв км/пробег; 

 нощна тарифа - 1,30 лв км/пробег. 
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2. максимална цена за 1 км пробег: 

 дневна тарифа - 1,60 лв км/пробег; 

 нощна тарифа - 1,80 лв км/пробег. 

3. Годишна такса за ползване на таксиметрова стоянка - 50,00 лева с 

ДДС. 

V.  Препис от решението да се връчи на РУ Дряново за сведение. 

VI. Възлага на кмета на Община Дряново да обозначи таксиметровите 

стоянки със съответната хоризонтална и вертикална маркировка. 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА 

Отчет за изпълнение на Програма за опазване на околната среда на 

Община Дряново 2021 - 2028 год. за 2023г (вх.№07-00-30/18.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Николова докладва. 

Мария Николова, експерт в Дирекция АСОС – Уважаеми общински съветници, 

в изпълнение разпоредбите на Закона за опазване на околната среда 

предлагам Общински съвет – Дряново да вземе следното решение: На 

основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет – Дряново приема Годишен отчет за 

изпълнение на Програма за опазване на околната среда на Община Дряново 

2021 - 2028 год. за периода на 2023г. Благодаря! 

Тодор Георгиев – И аз благодаря! Моля председателя на водещата постоянна 

комисия г-н Александър Македонски да докладва становищата на комисиите. 

Александър Македонски /Становище на ПК „Финансово-икономическа 

политика и контрол на обществените поръчки”, ПК „Устройство на територията, 

селско, горско, водно стопанство и екология”, ПК „Общинска администрация, 

обществен ред и сигурност“, ПК „Образование, култура, библиотечна и 

информационна дейност“, ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” и ПК 

„Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване”/ - Благодаря, г-н 

Георгиев! Всички постоянни комисии приемат предложението. 

Тодор Георгиев – В 13-та точка, ако имате въпроси, колеги, може да ги 

поставите? Не виждам такива и не чувам. Преминаваме в режим на гласуване – 

обикновено мнозинство, за протокола. Моля които са съгласни с така 

направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – дванадесет. Против – няма. 

Въздържали се – няма. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №112 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.79 ал.5 от Закона за опазване на 

околната среда, Общински съвет – Дряново приема Годишен отчет за 

изпълнение на Програма за опазване на околната среда на Община Дряново 

2021 - 2028 год. за периода 01.01.2023г – 31.12.2023г. 
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ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА 

Годишен отчет за изпълнените от Община Дряново дейности за 

управление на отпадъците на територията на община Дряново за 2023 г 

(вх.№07-00-29/18.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Отново г-жа Николова докладва. 

Мария Николова, експерт в Дирекция АСОС – Уважаеми общински съветници, 

в изпълнение разпоредбите на Закона за управление на отпадъците и Закона 

за опазване на околната среда предлагам Общински съвет – Дряново да вземе 

следното решение: На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общински съвет – Дряново приема 

Годишен отчет за изпълнените от Община Дряново дейности за управление на 

отпадъците на територията на община Дряново за 2023 год. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Моля председателя на водещата постоянна 

комисия г-н Александър Македонски да докладва становищата на комисиите. 

Александър Македонски /Становище на ПК „Финансово-икономическа 

политика и контрол на обществените поръчки”, ПК „Устройство на територията, 

селско, горско, водно стопанство и екология”, ПК „Общинска администрация, 

обществен ред и сигурност“, ПК „Образование, култура, библиотечна и 

информационна дейност“, ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” и ПК 

„Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване”/ - Благодаря, г-н 

Георгиев! Всички постоянни комисии приемат предложението. 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по 14-та точка? Не виждам такива. 

Влизаме в режим на гласуване. Обикновено мнозинство. Които са съгласни с 

така направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – 

няма. Въздържали се – няма. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №113 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.52 ал.9 от Закона за управление на 

отпадъците, Общински съвет – Дряново приема Годишен отчет за изпълнените 

от Община Дряново дейности за управление на отпадъците на територията на 

община Дряново за 2023 год. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА 

Предложение от Временната комисия по чл.68 ал.1 от ЗСВ относно 

попълване на списъка с предложения за съдебни заседатели за 

Районен съд – Дряново (вх.№08-01-6-1/21.03.2024г) 

Докл.: Надежда Киселкова-Юмерова – председател на Временната 

комисия. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Уважаеми колеги общински съветници, 

както на заседанието на постоянните комисии подробно ви запознах с доклада 

на дейността, която извърши временната комисия, проведохме три заседания, в 

следствие на което имаме одобрени шест кандидатури за съдебни заседатели, с 

което запълваме капацитета определен за Районен съд, гр. Дряново. 

Предвид гореизложеното предлагаме на Общински съвет – Дряново да вземе 

следното решение:  На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното 



Протокол №8 на Общински съвет – Дряново от 28.03.2024г. 

Стр. 36 от 44 

 

 

 

 

самоуправление и местната администрация, във връзка с чл.68 и чл.68а от 

Закона за съдебната власт и писмо на Председателя на ОС-Габрово, Общински 

съвет – Дряново: Първо - Попълва списъка на кандидатите за съдебни 

заседатели за Районен съд – Дряново, както следва – с изброените лица. Второ 

- Предлага на Общото събрание на съдиите на Окръжен съд – Габрово да 

избере за съдебни заседатели за Районен съд – Дряново съгласно 

предложените кандидатури с Решение №903 от Протокол на ОбС–Дряново и т.I 

от настоящото решение. И трето - Възлага на Председателя на Общински съвет 

– Дряново да изпрати до Окръжен съд – Габрово настоящото решение на 

Общински съвет – Дряново и допълнителните предложенията за съдебни 

заседатели от община Дряново. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Юмерова! Становища на постоянните 

комисии, да докладва г-н Николай Минчев, председател на ПК „ОбАОбРС“. 

Николай Минчев /Становище на ПК „Финансово-икономическа политика и 

контрол на обществените поръчки”, ПК „Устройство на територията, селско, 

горско, водно стопанство и екология”, ПК „Общинска администрация, 

обществен ред и сигурност“, ПК „Образование, култура, библиотечна и 

информационна дейност“, ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” и ПК 

„Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване”/ - Комисиите 

приеха направеното предложение. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси, някой нещо да допълни, ако 

има? Не виждам такива. И преминаваме в режим на гласуване в 15-та точка. За 

протокола – обикновено мнозинство. Които са съгласни с така направеното 

предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. Въздържали 

се – няма. Приема се предложението в 15-та точка. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №114 

 На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.68 и чл.68а от Закона за съдебната 

власт и писмо с изх.№РД-461/09.10.2023г на Председателя на ОС-Габрово 

(вх.№1100-87/12.10.2023г в ОбС), Общински съвет – Дряново: 

 I. Попълва списъка на кандидатите за съдебни заседатели за Районен 

съд – Дряново, както следва: 

1) Люба Раданова Димитрова - Заявление с вх.№22-00-191/15.02.2024г. 

2) Мариана Йорданова Куцарова - Заявление с вх.№22-00-175/13.02.2024г. 

3) Михаил Николаев Колев - Заявление с вх.№09-00-11/05.02.2024г. 

4) Пламен Генчев Рашков - Заявление с вх.№22-00-167/07.02.2024г. 

5) Силвия Ангелова Гайдарова - Заявление с вх.№22-00-157/06.02.2024г. 

6) Цонка Людмилова Христова - Заявление с вх.№22-00-174/13.02.2024г. 

 II. Предлага на Общото събрание на съдиите на Окръжен съд – Габрово 

да избере за съдебни заседатели за Районен съд – Дряново съгласно 

предложените кандидатури с Решение №903 от Протокол №83/26.09.2023г на 

ОбС–Дряново и т.I от настоящото решение. 

 III. Възлага на Председателя на Общински съвет – Дряново да изпрати до 

Окръжен съд – Габрово настоящото решение на Общински съвет – Дряново и 

допълнителните предложенията за съдебни заседатели от община Дряново. 
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ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА 

Даване на съгласие за предоставяне чрез дарение на движима вещ - 

частна общинска собственост (вх.№07-01-219/21.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва г-н Димитров. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция МДТБФ – Уважаеми общински 

съветници, поради закупуване на нов автомобил за нуждите на Комплекса за 

социални услуги за възрастни хора - гр. Дряново е отпаднала нуждата от 

употребата на съществуващ стар автомобил. Общински администрация – 

Дряново предлага съществуващия стар автомобил Опел Комбо да бъде 

прехвърлен в собственост на Община Дряново. Съответно, с оглед на 

гореизложеното, предлагаме на Общински съвет – Дряново да вземе следното 

решение На основание чл.21 ал.1 т.8 и ал.2, предл. четвърто от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8 ал.1 и чл.34 ал.4 от 

Закона за общинската собственост, чл.31 ал.2 т.4 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество на Община 

Дряново, Общински съвет – Дряново дава съгласие „Комплекс за социални 

услуги за възрастни хора - гр. Дряново“ да прехвърли безвъзмездно, чрез 

извършване на дарение, на Община Дряново на движима вещ - частна 

общинска собственост, употребявано моторно превозно средство. Точка 2-ра: 

Възлага на Директора на „Комплекс за социални услуги за възрастни хора - гр. 

Дряново“ да прехвърли моторното превозно средство с Договор за дарение, 

като предаде на Кмета на Община Дряново всички необходими документи във 

връзка с дареното имущество. 

Тодор Георгиев – Благодаря! От името на всички постоянни комисии, моля г-н 

Александър Македонски да докладва. 

Александър Македонски /Становище на ПК „Финансово-икономическа 

политика и контрол на обществените поръчки”, ПК „Устройство на територията, 

селско, горско, водно стопанство и екология”, ПК „Общинска администрация, 

обществен ред и сигурност“, ПК „Образование, култура, библиотечна и 

информационна дейност“, ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” и ПК 

„Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване”/ - Благодаря, г-н 

Георгиев! Всички постоянни комисии приемат предложението. 

Тодор Георгиев – В 16-та точка – диалог и въпроси, ако имате колеги? Не 

виждам такива. За протокола – 7 гласа, поименно, и преминаваме в режим на 

гласуване в 16-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 
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12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №115 

На основание чл.21 ал.1 т.8 и ал.2, предл. четвърто от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.8 ал.1 и чл.34 ал.4 от 

Закона за общинската собственост, чл.31 ал.2 т.4 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество на Община 

Дряново, Общински съвет – Дряново: 

1. Дава съгласие „Комплекс за социални услуги за възрастни хора - гр. 

Дряново“ с ЕИК 0002157290186, да прехвърли безвъзмездно, чрез извършване 

на дарение, на Община Дряново с ЕИК 000215729, на движима вещ - частна 

общинска собственост, употребявано моторно превозно средство - товарен 

автомобил марка „Опел“, модел „Комбо“, одържавен контролен номер: 

ЕВ2877ВАВ. 

2. Възлага на Директора на „Комплекс за социални услуги за възрастни 

хора - гр. Дряново“ да прехвърли моторното превозно средство с Договор за 

дарение, като предаде на Кмета на Община Дряново всички необходими 

документи във връзка с дареното имущество. 

 

ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА 

Изменение на Правилник за организацията и дейността на Общинско 

предприятие „Чисто Дряново“ (вх.№47-00-13/21.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Уважаеми общински съветници, внесено е предложение за 

увеличаване щата на Общинско предприятие „Чисто Дряново“ с пет щатни 

бройки, както следва: 2 щатни бройки за шофьор и 3 щатни бройки за 

длъжност „Общ работник“, както и трансформиране на една щатна бройка от 

„Общ работник“  в щатна бройка за оператор на вишка. 

Във връзка с гореизложеното предлагам на вашето внимание да вземете 

описаното в предложението решение. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Искате да добавите нещо? 

Красимир Димитров, директор на Дирекция МДТБФ – Има представител на 

ОП „Чисто Дряново“. 

Тодор Георгиев – Тъкмо щях да попитам има ли представител? 

Мирослав Енчев, представител на Общинско предприятие „Чисто Дряново“ – 

Аз. 

Тодор Георгиев – А-ха! Заповядайте! Ако има въпроси, ще може да 

отговаряш. 

Мирослав Енчев – Надявам се. 

Тодор Георгиев – Защото това е много важно, по важен въпрос – юридически 

и физически трябва да бъда в общински съвет, за да мога да си защитя тезата. 

Но уважавам командировката на г-н Косев. И казвам какво бих аз направил. 
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Първо становищата на постоянните комисии. Моля г-н Александър Македонски 

да докладва от името на всички постоянни комисии. 

Александър Македонски /Становище на ПК „Финансово-икономическа 

политика и контрол на обществените поръчки”, ПК „Устройство на територията, 

селско, горско, водно стопанство и екология”, ПК „Общинска администрация, 

обществен ред и сигурност“, ПК „Образование, култура, библиотечна и 

информационна дейност“, ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” и ПК 

„Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване”/ - Благодаря, г-н 

Георгиев! Всички комисии приеха предложението. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Имате думата за въпроси. Тихомир Трифонов. 

Тихомир Трифонов – Аз ще използвам възможността, че счетоводителя на ОП 

„Чисто Дряново“ е тук. Колко човека в момента работят? 

Мирослав Енчев – Двайсет и девет. 

Тихомир Трифонов – Защото на комисията казаха 30. 

Мирослав Енчев – В щата като численост са 35, но бройките са 29. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Александър Македонски. 

Александър Македонски – Запълнени ли са всички бройки за шофьори? 

Мирослав Енчев – Не. 

Александър Македонски – А какво е възнаграждението, което предлагате на 

шофьорите? Защото помня, като обсъждахме вдигането на бюджета… 

Тодор Георгиев – Г-н Македонски, извинявайте че Ви прекъсвам! Г-н Енчев, 

първо да станете, второ – да дойдете пред микрофона! Общински съвет е 

институция, извинявам се много! Заповядайте! 

Г-н Македонски, можете да си зададе въпроса отначало. 

Александър Македонски – въпросът ми, накратко ще го задам. Какво е 

стартовото възнаграждение, което предлагате на шофьорите? Можете ли да 

споделите? 

Мирослав Енчев – Зависи шофьора какви документи за правоспособност има, 

защото има шофьори с всички категории. Към момента максималният размер на 

основната заплата може да бъде 1600 лв. 

Преслава Йонкова – Може ли, не значи че е. 

Мирослав Енчев – Да. Не е. Значи варираме от 1100, от 1300 до 1600. В тази 

връзка мога да кажа друго. Ако дадем 2000 лв чисти, чисто заплащане – това 

значи такса „Битови отпадъци“ ще… 

Тодор Георгиев – Да се изказваме правилно! 

Мирослав Енчев – Всичко е обвързано с такса „Битови отпадъци“. 

Александър Македонски – Аз не споря по философията на нещата. Просто 

събирам информация. Имате ли практика да предлагате трудови договори на 

половин работен ден? 

Мирослав Енчев – Няма да може да си изпълнява задълженията с половин 

работен ден. Районите са така направени, че уплътняват работния ден. 

Александър Македонски – Зададох тия въпроси, защото до мене дойде 

сигнал, че е предложено на гражданин от Дряново, с категория за шофьор - 

750 лв възнаграждение, което мен много ме учуди, предвид това че ние 

обсъждахме 1500 лв възнаграждение. 



Протокол №8 на Общински съвет – Дряново от 28.03.2024г. 

Стр. 40 от 44 

 

 

 

 

Мирослав Енчев – Кой го е подал? 

Александър Македонски – Не мога да си издам и аз…сигналите. 

Мирослав Енчев – Добре. 

Александър Македонски – Та търсех логика, в която на 4 часа да сте 

предложили нещо, за да се установи толкова ниско възнаграждение. 

адв. Евгени Попов – Един юридически съвет. За да няма такива спорове, 

всичко се решава писмено. Една молба до ръководството и там се пише… 

Александър Македонски – Добре. Писмено си задаваме въпросите, но ги 

задаваме и на сесия. Благодаря Ви! Нямам повече въпроси. 

Михаил Ганчев – Доколкото разбирам, едно място има свободно за шофьор? 

Тодор Георгиев – Момент, г-н Ганчев! Още пет нови места отваряме! 

Михаил Ганчев – Не. Не нови. Към момента. 

Мирослав Енчев – Едно се трансформира т.е. две са свободни. 

Михаил Ганчев – Две са свободни. 

Тихомир Трифонов – Значи 28. 

Мирослав Енчев – Двайсет и осем са. 

/разговори в залата/ 

Мирослав Енчев – Трийсет щатни бройки са, в момента са заети 28. Ако 

искате информация, няма да пиша обаче възнагражденията, ще ви дам. 

Тодор Георгиев – За да не изпадаме в такава ситуация, както и в ефира на 

Общински съвет – Дряново, аз имам едно просто предложение. Общински 

администрация, с PR-а на Общината – нови пет работни места, официална 

обява, мотивацията на месец и възможностите на Община Дряново са 1-во 

толкова, 2-ро толкова, 3-то толкова, било то за чистач, шофьор или там 

някакъв друг сътрудник. И когато това нещо бъде оповестено, Александър 

Македонски няма да му дадете възможности да задава този въпрос! Много 

точно, кратко и ясно се случват нещата! И препоръчвам по този начин да 

процедирате. Благодаря! Други въпроси? 

Михаил Ганчев – Както до колегата, и до мен достигат такива сигнали и 

хората са възмутени. Сега, не говорим че са на 100 % така нещата и са 

правдоподобни, но едно от нещата, които поставиха е, че там се наемат 

шофьори пенсионери, на 4 часа и  на още едно работно място. 

Мирослав Енчев – Моля?! 

Михаил Ганчев – Демек, че един пенсионер получава от три места 

възнаграждение. 

Мирослав Енчев – Може ли писмено да си зададе въпросите, за да ви 

отговоря писмено? Значи кое лице, конкретно? Няма такива случаи в ОП „Чисто 

Дряново“! 

Михаил Ганчев – Добре. Надявам се да е така. Добре, благодаря! 

Мирослав Енчев – Ако става въпрос за пенсионера, който беше ………… Той сам 

самичък си подаде молбата. 

Михаил Ганчев – Той е напуснал, но е имало такъв така ли? 

Мирослав Енчев – Няма такъв. 

Михаил Ганчев – Няма. 
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Тодор Георгиев – Аз имам въпрос към г-н Димитров. Добре, о‘кей, вдигаме 5 

бройки – пари ще ни трябват ли, заложено ли е това? 

Мирослав Енчев – Увеличението на щата ли? 

Тодор Георгиев – Да. 

Мирослав Енчев – …………… Ще се покрият разходите. 

/разговори в залата/ 

Красимир Димитров – Аз ще отговоря на въпроса. Според разчетите сумата 

за възнаграждения до края на годината е около 56 000 лв за тези 5 бройки. 

При средните заплати, които се дават в общинското предприятие, съответно 

тези финансови суми - според разчетите на счетоводителя на общинското 

предприятие, ще бъдат натрупани от икономия към момента от фонд „Работни 

заплати“, също и от извършване на дейностите в Общински администрация от 

предлаганите услуги на гражданите – става въпрос за контейнерите за твърди 

строителни отпадъци, от които има натрупани суми от тях и след 

прехвърлянето от Община Дряново на общинското предприятие. Съответно има 

идея във връзка с новозакупените технически средства от общинското 

предприятие, говоря за специализирания автомобил - автовишка и 

клонотрошач, да бъде променена наредбата за администриране цените на 

местните такси и услуги на територията на Община Дряново и да бъдат 

включени нови услуги, които ще бъдат предлагани на всички желаещи да ги 

използват на територията на Община Дряново. Става въпрос за използване на 

тази автовишка и съответно клонотрошача. Това ще бъде на по-следващ етап, 

може би следващия месец ще бъде предложено на Общински съвет – Дряново 

да бъде променена наредбата за местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Дряново с тези нови услуги. Съответно Община 

Дряново и Общинско предприятие „Чисто Дряново“ ще има допълнителни 

приходи от извършваната търговска дейност от предлагането на допълнителни 

услуги и тази допълнителна търговска дейност и приходите от нея ще стигат за 

финансиране на тези допълнителни 5 бройки. 

Преслава Йонкова – На мен не ми стана ясно защо, като към момента има две 

свободни работни места, се предлага увеличение на щата на ОП „Чисто 

Дряново“? Има свободни незаети и в същото време предлагаме още пет броя? 

Мирослав Енчев – По план заетост от 30 щатни бройки - пак не може да се 

обслужи всичката техника. Говорим вишка, клонотрошач, сметосъбирач, два 

сметовоза, камион, малък камион, миячка – станаха осем, трактор – девет. С 

пет шофьора как да ги обслужим едновременно? Някой път се налага да 

работят всичките машини заедно. Другото – за общите работници. Значи, 

знаете всички, че персоналът е ниско квалифициран де факто. С тези машини 

няма как да работи ниско квалифициран персонал. Подбираме хора, пусната е 

обява, идват хора. Вчера назначих висшист на длъжност общ работник, защото 

няма хора, няма кой да работи. Всичко е свързано с физическа сила. 

Тодор Георгиев – Колеги, само да ви припомня в комисиите, че Стефчо Косев 

спомена, че ако влязат програми, защото ние в момента нямаме нито една 

програма от Общината. Ако влязат програми ………………… 

/разговори в залата/ 

Тодор Георгиев – О‘кей! Дълъг диалог. Затварям темата. Конкретни въпроси 

имате ли? Тоя въпрос беше – има ли пари в хазната на „Чисто Дряново“ за 5 

нови работни места до края на годината да плащаме  заплати? А не другият 

месец да ми влезе ново предложение - дайте сега като вдигнахме щата, още 

……………… 

Мирослав Енчев – Не. Има пари. 
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Тодор Георгиев – Чудесно! Колеги, имате ли други въпроси? Антоанета 

Ставрева. 

Антоанета Ставрева – Аз искам да кажа две добри думи. 

Тодор Георгиев – Ние казахме много добри думи! 

Антоанета Ставрева – И да, и не! Смятам, че от това което се започна от 

„Чисто Дряново“ до това което е в момента, направо сме грешници, ако не ги 

подкрепим. Те показваха какво се случва в града, какво направиха с тия дето 

вървят и псуват само. Те не се подпират вече на метлите си или по-малко го 

правят поне, защото има кой да им дърпа конците. Така че аз мисля, че е 

хубаво да ги подкрепим. 

Тодор Георгиев – С това изказване на Антоанета Ставрева приключихме 

изказванията в т.17. Обикновено мнозинство, влизаме в режим на гласуване. 

Уважаеми колеги, които са съгласни с така направеното предложение, моля да 

гласуват: ЗА – девет. Против – няма. Въздържали се – четирима. Приема се 

предложението в 17-та точка. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 9 /девет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 4 /четири/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №116 

На основание чл. 21, ал. 2, предл. първо от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общински съвет - Дряново 

РЕШИ: 

I. Приема изменения в Правилника за организацията и дейността на 

Общинско предприятие „Чисто Дряново“, както следва: 

Изменя чл.8 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на 

Общинско предприятие „Чисто Дряново“, който придобива следната нова 

редакция: 

Чл.8 (1) Численият състав на Организационно-управленската структура 

на предприятието е от 35 бройки, както следва: 

№ по 

ред 
Длъжност 

Заети 

бройки 

1 Директор 1 

2 Организатор 1 

3 Счетоводител 1 

4 Шофьор 7 

5 Оператор вишка 1 

б Сметосъбирач 5 

7 Събирач отпадъци 5 

8 Работник озеленяване 2 

9 Общ работник 12 

II. Настоящото решение и изменение на правилника, на основание чл.37 

ал.3 от ЗНА и чл.109 ал.2, изр. първо, предложение второ от Правилник за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация Дряново, да се разгласят на 

населението на общината, чрез публикуването им на интернет страницата на 

Община Дряново, от която дата влиза в сила извършеното изменение. 
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ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА 

Увеличение на числеността на персонала в местна дейност - Домашен 

социален патронаж при КСУВХ - гр. Дряново (вх.№26-00-

16/25.03.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва Красимир Димитров. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция МДТБФ – Уважаеми общински 

съветници, в Общински администрация – Дряново е постъпило предложение от 

Директора на Комплекс за социални услуги за възрастни хора - гр. Дряново за 

увеличаване числеността на персонала в местната дейност „Домашен социален 

патронаж“, считано от 1 април 2024г. Към момента числеността на персонала 

съгласно утвърденото длъжностно разписание в дейността „Домашен социален 

патронаж“ е 5 броя служители. В предложението си Директорът излага, че в 

момента е много трудно да бъдат изпълнявани всички функции заложени в 

Домашен социален патронаж и това налага необходимостта от завишаване на 

числеността с една длъжност – работник кухня, считано от 1 април 2024г. 

Съответно за увеличаване на числеността с една бройка е необходима сума до 

края на 2024г в размер на 14 600 лв. 

Предвид гореизложеното, на основание чл.21 ал.1 т.2 и т.6 от ЗМСМА, чл.124 

ал.2 от Закона за публичните финанси, предлага на Общински съвет - Дряново 

да вземе следното решение: Одобрява увеличение на числеността на 

персонала в местна дейност „Домашен социален патронаж“ при „Комплекс за 

социални услуги за възрастни хора - гр. Дряново“, както следва - завишава 

числеността на персонала с 1 бройка „работник кухня“. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Димитров. Тъй като това предложени не 

успя да мине през становища на постоянните комисии… 

Красимир Димитров – Само да добавя, извинявам се, пропуснах. В момента 

управителя на Комплекс за социални услуги е в болнични, но при нас има 

представител на Комплекса, ако имате въпроси. 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси? Тихомир Трифонов. 

Тихомир Трифонов – Правя си самоотвод. 

Тодор Георгиев – Добре. Седем гласа, поименно. Не виждам такива въпроси и 

преминаваме в режим на гласуване в 18-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 
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12 Тихомир Трифонов Самоотвод 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

След направен самоотвод от 1 общински съветник, 

гласували ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След направен самоотвод от 1 общински съветник и проведено обсъждане и 

гласуване, с 12 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа ПРОТИВ и нула гласа 

ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №117 

На основание чл.21 ал.1 т.2 и т.6 от ЗМСМА, чл.124 ал.2 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет - Дряново одобрява увеличение на 

числеността на персонала в местна дейност „Домашен социален патронаж“ при 

„Комплекс за социални услуги за възрастни хора - гр. Дряново“, както следва: 

1. Завишава числеността на персонала на дейност „Домашен социален 

патронаж“ при КСУВХ - гр. Дряново с 1 бройка „работник кухня“. 

 

Заседанието беше закрито от председателя на ОбС Тодор Георгиев в 14 35 часа. 

…………/п/………………… 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ 

Председател на Общински съвет – Дряново 

 

……………/п/……………… 

НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА 

Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo 

……………/п/………………    ……………/п/……………… 

СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ    ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател     Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo    на Общински съвет – Дряновo 

Водил протокола: /п/ 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


